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Képviselő_testületónek 2025. február 27 -én
megtartott nyílt üléséről.

(1033 Budapest, Fő tér 3. I. em. 2L tanácsterem)

Jelen vannak: Béres András, Burján Ferenc, öi rászlő, Zábő Attila alpolgármesterek,
Balogné Marosvölgyi Anna, Budai Sríndor Viktor, Derda Ádám, Csongrádi
János, Domokos Ágnes, Gyepes 4tdám,Hideg Istviín, Kovács Gerzson' Kozma
János, Malinás Sándor Norbert, Nagy Richárd György, Puskás Péter, Sáfrán
Henriett, Strenner Imre, Szabó Ákos, Tóth Kálmán, Turgonyi Dániel Absolon
és Ujfalvi István képviselők (22 fő).

Igazoltan távol: Dr. Kiss Lászlő polgármester

A Polgármesteri Hivatal részérőlz
Dr. Bots Dénes jegyző
Hadnagy Miklós kabinetfőnök
Dr. Kiss Annamária mb. aljegyző - mb' Szervezési fóosztályvezető
Biró Ágnes Szervezési Foosztály, TestÍileti, Képviselői és Bizottsági osztályvezetó
Dr. Dallos Andrea mb. aljegyző - mb. Igazgatási főosztályvezető
Dr. Király Katalin társadalmi kapcsolatok főosztályvezetí5
Pénzes Dávid Kommunikációs osztályv ezető
Szécsi ZsoltEőépítész
Greifeinsteinné Csernák Mariann a F őépitészi és Várostervezési irodavezető
Szabó Anikó Munkaügyi irodavezető
Füzes Márta Pénzügyi és Gazdálkodási fbosztályvezető
Dr. Spiegler Tamás Vagyonfelügyeleti és Ellenőrzési foosztál yv ezetó
Borbás Csilla Vagyonfelügyeleti osztályv ezető
Komlós Erzsébet Ellenőrzési osztá|yvezető
S zalai -P app Líza Lakásügyi fő o sztályv ezető
Törz sökné G ő czán Em e s e Lakhatási Támo gatás ok o sztályv ezető
Dr. Sebők Zo\tánBiztonságszervezési,Üzemeltetési és Informatikai főosztályvezető
Dr. Urbán Péter Adóü gyi fóosztályv ezető
Károly Katalin S zociális, Köznevel ési és Kulturáli s foo sztál yv ezető
Katz Zo|tánné M e szl ényi Erika Főkerté szi iro d avezető
Perneczky Lász|ő Fenntarthatósági, Ifiúsági, Civil, Nemzetiségi és Zöld ügyek osztályvezető
Dr. Balla István Balla Audit Kft. könywizsgálő
Szikszó S ándor III. kerületi Rendőrkapitrányság v ezetője
Czékő Gábor Óbuda-netásmegyer Városfejlesztő Nonprofit Kft. úgyvezetó igazgatő
Kálmán Lászlő Ób.,da-gekásmegyer Közterület-felügyelet igazgatója
Novák Zsolt Költségvetési Szerveket Kiszolgáló Intézmény igazgatő



Patócs PetraZsuzsanna Óbudai Parkolási Nonprofit Kft. ügyvezető igazgatő
Lukács Robin Óbuda- gékásmegyer P iacigazgátóság mb. igazgatő
Halmai Róbert Esernyős Kft. ügyvezető igazgatő
Szénási Ágnes azÓbudaiRehabilitációs és Foglalkoztatási Központintézményvezető
helyettes
Zelei Ágnes Anna Óbudai Egyesített Bölcsődék intézményvezeto
Bekő Istvánn é jegyzőkönywezető

Dr. Kiss Ldszló polgórmester helyett az ülést Burján Ferenc alpolgármester vezeti'

Burján Ferenc alpolgármester: tisztelettel köszönt minden megjelentet a Budapest Főváros
III. Kerület' Óbuda-gékásmegyer Képviselő-testületének 2025. február 27_ei ülésén.
Megállapítja, hogy a Képviselő-testület 23 főből 22 fővel határozatképes) az ülést 9 óra 30
perckor megnyitja.
Tájékoztatja a képviselőket, hogy

a 20. ,,A ,,The Village'' üdülőparkot érintő kötelezettségvállalás teljesítése és a
szerződéskötés'' című pontot levételre javasolja.

Felvételre javasolja:
_ a,,Döntés aGázgyár területének kármentesítéséről és rehabilitáciojánakfelszőIítására",
- a,,Fényforrás telepítése a Kanóc utcai játszőtéren'', és a
_,,Javaslat az Esernyős Óbudai Kulturális és Sport NonproÍit Kft. ügyvezetőjének

jutalmazás ár a" cimu el ő terj e sztés eket. .

Utólag kiküldöttként kaptrák meg:
7' ,,Rendelet-tervezet az onkormányzat 2024. évi összevont kaltségvetéséről szóló
35/2023. (nI' 11.) önkormdnyzati rendelet módosításáról" cimíi előterjesztést,
6. ,,Javaslat az Esernyős Óbudat Kulturális és Sport Nonprofit Kft. által ellátott
feladatok bővítéséről szóló dantés meghozatalára" című előterjesztéshez a FEB
hatátozat,
1 1. ,,Javaslat vag,,onkezelési szerződés megkötésére a Budapesti Katolikus
Intézményfenntartó Központtal'', módosított 1. és 2. számumelléklet, és a
19. ,,Döntés a 24 hónap hatórozott időtartamra szóló ,,Parkolós üglviteli rendszer
fejlesztés-üzemeltetés'' elnevezésű kÓzbeszerzési eljdrás megindításához szül<séges
előzetes képviselő-testületi kötelezettségvállalásról" című előterjesztés.

Dr. Bots Dénes jegyzőz jelzi, hogy a három felvételre előterjesztett napirend a Szervezeti és
Működési Szabályzat (a továbbiakban: sZMsZ) rendelkezéseinek nem felel meg, mert a
Képviselő-testület olyan előterjesztést az ülésén nem tud tárgyalni, amely az SZMSZ-ben
foglalt szabályok szerint nem szerepel napirenden.

Kozma János képviselő: szeretné megkérni Burjan Ferenc polgiírmester-helyettes urat, hogy
az Óbuda weblapot ar'.:a használja, amire szolgál, például, a kerület fejlődése érdekében.
Továbbá kffi, tartőzkodjon attól, hogy bármelyik képviselőt minősítsen, illetve olyan jelzőkkel
lássa el, amit egyébként majd aválasztőtstak kellene.
Kéri, hogy polgármester-helyettes úr legyen kedves ettől l'artőzkodni és levenni az obuda.hu
honlapról azt amegsegyzést és minősítést, amely személyével kapcsolatos.

Burján Ferenc alpolgármester: nem érti, miről beszél Kozma János képviselő úr, de utiína
fog nézni.
Jelzi, hogy a napirend előtti hozzászőlás nem arról szól, hogy minősítsenek vagy véleménl
mondjanak egyes dolgokról.
További hozzászőlás hiányában az elhangzott módosításokra figyelemmel, szavazásra teszi fel
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a kiküldött meghívó szerinti napirendet.
Megállapítja, hogy a Képviselő-testiilet a kiktildött meghívó szerinti napirendet - figyelemmel
az elhangzott módosításra _ elfogadta.

Budapest Főváros III. Kerület, Óbuda_Békásmegyer Önkorm ányzat Képviselő_
testületének

40 12025. (II. 27 .) Határozata

A Képviselő_testÍilet

ugyhatároz, hogy az ülés napirendjét az alábbiak szerint fogadja el:

NAPIREND:
Nvílt ülés

1. Rendelet-tervezet az Önkormrányzat 2024. évi összevont költségvetéséről szőlő
3 5 / 2023 . (XII. 1 1 .) önkorm ányzati rendelet módosításaról
Előterjesztő: Dr. Kiss László polgármester helyett Burjrín Ferenc alpolgármester

2. Egyes pénzbeli és természetbeni szociális ellátásokról szóló 1I/2023. (III. 23.)
önkormrínyzati rendelet módosítása
Előterjesztő : Turgonyi Dániel Absolon tanácsnok

3. Budapest Főváros III. Kerület, Óbuda-Békásmegyer Önkormányzat könywizsgálői
feladataira beszeruési eljárás megindítása
Előterjesztő: Dr. Kiss László polgármester

4. Az Óbudai Családi Tanácsadó és Gyermekvédelmi Központ inténnényvezető!
á|lásánakbetöltésérevonatkozópá|yánatkiírása
Előterjesztő: Dr. Kiss László polgármester

5. Javaslat az Esernyős Óbudai Kulturális és Sport Nonprofit Kft. ügyvezetőipályázatának
kiírásríra
Előterjesztő: Dr. Kiss László polgiírmester

6. Javaslat az Esernyős Óbudai Kulturális és Sport Nonprofit Kft. által ellátott feladatok
bővítéséről szóló dönté s megltozatalár a
Előterjeszt ő z Zábő Attila alpolgiírmester

7. Döntés alapítványok részére nyujtandó támogatásról
Előterjesztő: Burján Ferenc alpolgármester

Támogatás biztosítása a Medgyessy Ferenc Német Nemzetiségi Nyelvoktató Általános
Iskola udvarának infrastrukturális fejlesztésére
Előterjesz tőz Ói Lászlő alpolgármester
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9. Döntés a közvilág1tás fejlesztéshez kapcsolódó pénzeszköz átadási megállapodás
megkötéséről 

',Előterjesztő: ori Lász|ő alpolgármester

I0. Az Óbudai Vagyonkezelő Nonprofit Zrt. á|tal el|átandó feladatokkal kapcsolatos
döntések megltozata|a
Előterjesztő : ori LászIő alpolgármester

1 1. Javaslat vagyonkezelési szerződés megkötésére
Intézményfennjartó Központtal
Előterjesztő : ori Lászlő alpolgármester

a Budapesti Katolikus

l2. Döntés az Országos Görpark Program 2025. évipályánati felhívásán való indulásról
Előterjesztő: Burján Ferenc alpolgármester

13. Waterfront City Ingatlanfejlesztő és a Hajógyái-sziget közötti közvetlen gyalogos
hídkapcsolat biztosítására vonatkozó tanulmánytew partnerségi szakasz lezárása,
telepítési tanulmányterve elfogadása
Előterjesz tőz Zábő Attila alpolgármester

14. Budapest Fővaros Településszerkezeti terve és a Fővárosi rendezési szabályzat
módosításának kezdem ény ezése részterületekre
Előterj esz tőz Zábő Attila alpolgármester

15. Döntés Egytittműködési Megállapodás megkötéséről az Erdőkert Egyesülettel
Előterjesztőz Zábő Attila alpolgármester

16. Döntés az Önkormányzat és az Óbudai Parkolási Nonprofit Kft. között fennálló
kö zszol gáltatási szer ződés mó do sítás áról
Előterjesztő: Béres András alpolgiármester

17. Döntés az ÓbuőaiParkolási Nonprofit Kft. módosított Felügyelőbizottság ügyrendjének
elfogadásaról
Előterjesztő : Béres András alpolgármester

1 8. Az Óbudai Parkolási Nonprofit Kft. Szerve zetj ésMtiködési Szabályzatának módosítása
Előterjesztő: Béres András alpolgármester

19. Döntés a24hőnaphatározott időtartamra szóló ,,Parkolás ügyviteli rendszer fejlesztés-
üzemeltetés'' elnevezésű közbeszeruési eljárás megindításáútoz szikséges előzetes
képviselő-testületi kötelezettségvállalásról
Előterj esz tőz oi Lászlő alpolgármester

20. Döntés a Fővarosi Szolidaritási Alap 2025. évipályázati felhívásán való indulásról
Előterjesztő: Turgonyi Dániel Absolon tanácsnok

21. Javaslat a polgármester illetményének és a költségtérítés összegének törvény szerint
meghatározott összegének megállapitására
Előterjesztő: Dr. Bots Dénes jegyző
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22. Javaslat a Polgármester 2025 évi szabadságánakütemtervére
Előterjesztő: Dr. Kiss László polgármester

23.Beszámoló Óbuda-Békásmegyer Köztenilet-felügyelet2024. évi munkájáról
Előterjesztő : Kálmán LászIő, Óbuda-sekásmegyer Közterület-felügyelet igazgatőja

24. AFővárosi Szabó Ervin Könyvtár,,Könyvet Házhoz" szo|gáltatásról készített2024. évi
szakmai beszámolója
Előterjesztő: Béres András alpolgármester

25. Javaslat a képviselő-testületi ülések közvetítésével kapcsolatos döntés meghozatalára
Előterjesztő: Budai Sándor Viktor képviselő

26. Javaslat Óbuda-gékásmegyer Ifiúsági Önkormányzatmurkájának támogatására
Előterjesztő: Budai Sándor Viktor képviselő

27 . J avaslat,,smack-leves'' osztásiíra
Előterjesztő: Budai Sándor Viktor képviselő

28. Döntés aGéagyér területének kármentesítéséről és rehabilitáciőjánakfelszőlitására
Előterjesztő: Nagy Richárd György képviselő

29. Fényforrás telepítése a Kanóc utcai játszőtéten
Előterjesztő: Kovács Gerzson képviselő

30. Javaslat az Esernyős Óbudai Kulturális és Sport Nonprofit Kft. ügyvezetőjének
jutalmazására
Előterj esz tő : Zábő Attila alpolgármester

ZártüIés

3 1 . Fellebb ezés a v IIv 3 0 62-6 l 2024 . szítmű határ ozat ellen
Előterj esz tő: oi Lászlő alpolgármester

3 2. Fell ebb ezés a v |[l I 03 9 l 3 6 l 2024 . számtl végzés ellen
Előterj esz tőz oi Lászlő alpolgármester

33. Szociális kérelmek ügyében benyujtott fellebbezések (3 ügyfél) és méltrínyossági
kérelmek (3 ügyfél) elbírálása
Előterjesztő : Béres András alpolgármester

34. Lakbér mértékének felülvizsgálata során hozott döntés ellen benffitott fellebbezés
elbírálása (1 ügyfél) módosítása
Előterj esz tőz Záhő Attila alpolgármester

(Szavazott 22 képviselő: 22 igen, eg,lhangú)

Malinás Sándor Norbert lcepviselő jelezte, hogl nem működik a szavazó berendezése, de
igennel szavazott.
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1. napirendi nont: Rendelet-tervezet az Önkormányzat 2024. évi összevont
kiiltségvetéséről szőlő 3512023. (xII. 11.) önkormányzati rendelet
módosításáról

Burján Ferenc alpolgármester: kérdés, hozzászőlás hiányában szavazásrateszi fel a rendelet-
tewezetet.
Megállapítja, hogy

Budapest Főváros III. Kerület, Óbuda_Békásmegyer Önkorm őnyzat Képviselő_testülete

elfogadja az előterjesztés 1. melléklete szerinti tartalommal az onkormányzat 2024. évi
összevont költségvetéséről szóló 3512023. (xil. 11.) önkormányzati rendelet módosításáról
szőlő 2 12025. rendeletet.
(Szavazott 22 képviselő: 17 igen,5 tartózkodós)

2. napirendi pont: Egyes pénzbeli és természetbeni szociális ellátásokról szóló 1|12023.
(III. 23.) önkormányzati rendelet módosítása

Burján Ferenc alpolgármester: kérdés, hozzászőlás hirányában szavazásrateszi fel a rendelet-
tervezetet.
Megállapítja' hogy

Budapest Főváros III. Kerütet, Óbuda-Békásmegyer ÖnkormányzatKépviselő-testülete

elfogadja az előterjesztés l. melléklete szerinti tartalommal az egyes termószetbeni szociális
ellátásokról szóló II/2023. (III. 23.) önkormányzati rendelet módosításiáról szóló 312025.
rendeletet.
(Szavazott 22 kepviselő: 22 igen, eg,lhangú)

3. napirendi pont: Budapest Főváros III. Kerület, Óbuda_Békásmegyer
Onkormányzat könywizsgálói feladataira beszerzési eljárás
megindítása

Burján Ferenc alpolgármester: kérdés, hozzászőlás hiányában szavazásta teszi fel az
előterj esztés szerinti határozati j avaslatot.
Megállapítj a, ho gy azt a Képvi selő-testület elfo gadta.

Budapest Főváros III. Kerület, Óbuda_Békásmegyer önkormányzat Képviselő_
testületének

41' 12025. (II. 27 .) Határ ozata

A Kópviselő_testület

úgy határoz, hogy Budapest Főváros III. Kerület, Óbuda-Békásmegyer Önkormányzat
könywizsgálói feladataira - két év hatátozott időtartamra _ a 212020. (I. 29.)
polgármesteÁ-jegyzői együttes utasítás alapján a beszerzési eljárás megindításával
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egyetért.
Felelős: Polgármester
Határidő: ahatározatmegltozatalátkövető 15. nap
(Szavazott 22 képviselő.' 22 igen, eg,,hangú)

4. napirendi pont: Az Óbudai Családi Tanácsadó és Gyermekvédelmi Központ
intézmónyv ezetői állásának bettiltésére vonatkozó pá|yázat kiírása

Burján Ferenc alpolgármester: van-e kérdés, észrevétel az előterjesztéssel kapcsolatban?

Puskás Péter képviselő: az előterjesztést a frakció támogatni fogja, mert ez szükséges
döntéssorozat. Szátmul<ra nem teljesen tiszta, miért kellett hagyni, hogy lejárjon a vezetői
megbizás? Miért nem lehetett előbb kiírni apályázatot és akkor nem lenne szükség arra, hogy
a Képviselő-testület ideiglenesenvezetőtbizzonmeg, hanem már meg lehetne bizni apályázat
eredményeként kij elö|t nj v ezetót.

Burján Ferenc alpolgármester: további kérdés, hozzászőlás hiányában szavazástateszi fe| az
el ő terj esztés sz erinti hatátr o zatj j avas l atot.
Megállapítj a, ho gy azt a Képviselő-testület elfo gadta.

Budapest Főváros III. Kerület, Óbuda_Békásmegyer Önkormányzat Képvisető_
testületének

42 12025. (II. 27 .) Határ ozata

A Képviselő_testület

ígyhatároz,hogy
l. az obudai Családi Tanácsadó és Gyermekvédelmi Központ intézmétyvezetői

(magasabb vezető beosztású) munkakör betöltésére az előterjesztés melléklete szerinti
pályánatot a korményzati személyügyi igazgatási feladatokat ellátó szeÍv
(személyügyi központ) intemetes oldalán, aZ Óbuda Úiságban, valamint a
www.obuda.hu honlapon

2. Megbízza Szalai-Komka Norbertet 2025. marcius l-től 2025' április 30-ig, de
legkésőbb apályázati eljárás eredményes elbírálásáig, az Óbudai Családi Tanácsadó
és Gyermekvédelmi Központ intézményvezetí5i feladatainak ellátásával, a korábbi
illetményének a v áItozatlanul hagyásával.

3. Felkéri a Szakértői Bizottságot, hogy az Óbudai Családi Tanácsadó és
Gyermekvédelmi Központ intézményvezetői munkakörre beérkezettpályázatokat - a
25]12000. (XII. 26') Korm. rendelet 1/A. $-ában foglaltak figyelembevételével -
véleményezze és tegyen javaslatot a Képviselő-testtiletnek az intézményvezető
személyére vonatkozóan.

(Szavazott 22 képviselő: 22 igen, eghangú)

5. napirendi pont: Javaslat az Esernyős Óbudai Kulturális és Sport Nonprofit Kft.
ü gyvezetői p á|y ázatának kiírás ára
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Dr. Spiegler Tamás, a Vagyonfelügyeleti és Ellenőrzési Főosztály vezetője: ahogy a Civil,
Ifiúsági, Kulturális, oktatási, Nemzetiségi és Turisztikai Bizottság ülésén is jelezte, egy apró
kiegészítése l enne az előterj es ztéshez, illetve annak mellékletéhez.
Kéri a Tisztelt Képviselő-testületet, a pályázati kiírásról úgy szavazzon, hogy a leendő
pályázőnak nyilatkoznia kellejen, vállalja-e az EMMI rendeletben foglalt kötelező I20 őrás
képzésen való részvételt, avagy rendelkezik a jogszabályban meghatéttozott mentesítési
feltételekkel.

Puskás Péter képviselő: a mai napon ennek a cégnek a portfóliój átbővíti a Képviselő-testtilet'
Kérdezi, hogyan fognak értesülni a pályázők arról, hogy a cég kibővített feladatkörrel fog
rendelkezni?

Burján Ferenc alpolgármester: apályázati kiírásban szerepelni fog.

Kovács Gerzson képviselő: ahatározati javaslat 3. pontjrának a), b) és c) pontjai kipontozott
szövegrész t Ertalmaznak. Kérde zi, netn kell ene- e szerepeltetni a neveket?

Burján Ferenc alpolgármester: 3 tagu bizottságot kell létrehozni. A két név az a) és a b)
pontok esetében, Záhő Attilaalpolgármester és Csongrádi János képviselő.

Dr. Bots Dénes jegyzőz a harmadik személfi, a szakértót még fel kell kérni

Burján Ferenc alpolgármester: további kérdés, észrevétel hiányában szavazásra teszi eI az
előterjesztés szerinti határozati javaslatot figyelemmel Dr. Spiegler Tamás főosztályvezető
kiegészítésére, valaminthatározati javaslat 3. a) Zábő Attila alpolgármester és b) Csongrádi
János képviselő személyére.
Megállapítja, hogy a javaslatot a Képviselő-teshilet elfogadta.

Budapest Főváros III. Kerület, obuda-Békásmegyer onkormányzat Képviselő-
testületének

43 12025. (II. 27 .) Határ ozata

A KépvÍselő_testület

ugyhatároz, hogy
1. a jelen előterjesztés 1. melléklete szerinti tartalommal nyilvánospá|yázatotirkiaz

Esernyős Óbudai Kulturális és Sport Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság
(székhelye: 1033 Budapest, Fő tér 2', cégtregyzékszáma:01-09-200132, adőszáma:
25107726-2-4l , bankszámlaszáma: 1 2001 008-01 490984-001 00008) igyvezetői
tisztségének betöltésére. A pályázati kiírás tartalmazza. hogy: a 39/2020. (X'30.)
EMMI rendelet 4' $-ában meghatározott képzési kötelezettség teljesítésének
igazolása, vagl nyilatkozat a képzés munkaszerződés kezdő időpontjától számított két
éven belüli vállalására.

2. apályázatot aKözszolgállás portálon, és legalább egy online álláskereső felületen,
valamint az önkormányzat és a Társaság hivatalos weboldalán kellmeghirdetni.
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3. A kulturális intézményben foglalkoztatottak munkaköreiről és foglalkoztatási
követelményeiről, az intézményvezetői pályázat lefollatásának rendjéről, valamint
egyes kulturális tárgyű rendeletek módosításáról szóló 3912020. (X. 30.) EMMI
rendelet ó $ (1) bekezdése alapján3 tagűbirá|ő bizottságot hoz létre az érvényes
pályáaatot benyújtó pályázókmeghallgatására. A bizottság tagjainak választja:

a) Zábő Attila alpolgármestert' mint a kulturális intézmény fenntartójának
képviselője,

b) Csongrádi János képviselőt, mint a kulturális intézmény fenntartójának
képviselője,

c) Szakértőt, mint az orczágos szakmai szervezet képviselője/kulturális szakértő.
Felelős: Polgármester
Határídő: 2025. február 28.

(Szavazott 22 képviselő" 22 igen, egtlhangú)

6. napirendi pont: Javaslat az Esernyős Obudaí Kutturális és Sport Nonprofit Kft.
által ellátott feladatok bővítéséről szóló döntés meghozatalára

Burján Ferenc alpolgármester: kérdés, hozzásző|ás hiányában szavazásra teszi fel az
előterj esztés szerinti határozatij avaslatot.
Megállapítj a, ho gy azt a Képvi selő -testtil et el fo gadta.

Budapest Főváros III. Kerület, Óbuda_Békásmegyer Önkorm ányzat Képviselő_
testületének

4 4 12025. (II. 27 .) Határ ozata

A Képviselő_testület

ígyhatároz, hogy

1. egyetért azza|, hogy az onkormányzat megbizásáből az óbudai nagyrendezvények
lebonyolítása2025. szeptember 15. napjától az Esernyős Óbudai Kulturális és Sport
Nonprofit Korlátolt Felelősségű Tiírsaság feladata legyen, amely ezeket a feladatokat
az Önkorm ányzattal r endezv ényenként külön-külön megkötött szerződések keretében,
célfeladatként látj a el,

2. űjkéntlétrehozzaaz Esernyős Célfeladatok sor alattaz,,Advent Óbudán'' költségvetési
sort 205 000 000 forinttal, amelynek fedezetét az Advent Ób.'dán sonól kell
biztosítani,

3. újként létrehozzaaz Esernyős Célfeladatok sor alattaz,,AmfiFeszt'' költségvetési sort
19 500 000 forinttal' amelynek fedezetét az Amfifeszt sorról kell biztosítani,

4. felkéri a Polgármestert és az Esernyős Nonprofit Kft. ügyvezetőjét, gondoskodjanak
arról, hogy az Önkorm ányzat2026. évi költségvetésében az éintett előirányzatok már
a2026-bantörténő feladatátadáshoz feladatátcsoportosításnak megfelelően kerüljenek
megtervezésre,

5. felkéri azEsemyós Nonprofit Kft. ügyvezetőjét, hogy a 2026. évi feladatátadáshoz
szükséges létszámbővítésről és infrastrukturális feltételek megteremtéséről szóló
előterjesztést készítse el és terjessze elő a Képviselő-testület részére,

6. a2-3 pontban foglalt döntést az Önkormányzat2025. évi összevont költségvetéséről
szőlő 1412024' (IX' 26.) önkormányzati rendelet soron következő módosításakor
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érvényesítse.
Felelős: 1-3. és 6. pontokért Polgármester,

4. pontórt Polgármester és az Esernyős Nonprofit Kft. ügyvezetője,
5. pontért Esernyős Nonprofit Kft. ügyvezetője;

Határidő: 1_3. és 6. pont azonnal,
4. pont a2026. évi költségvetés tervezése során,
5. pont 2025' október 31.

(Szavazott 22 képviselő: 22 igen, eglhangú)

7. napirendi pont: Diintés alapítványok részére nyújtandó támogatásról

Burján Ferenc alpolgármester: kérdés, hozzászőlás hiányában szavazásra teszi fel az
előterj esztés szerinti határozati j avaslatot'
Megállapítj a, ho gy azt a Képvi selő -testület elfo gadta'

Budapest Főváros III. Kerület, Óbuda-Békásmegyer Önkormányzat Képviselő_
testületének

4512025. (II. 27 .) Határozata

A Képviselő-testület

úgy határoz,hogy
I. az eliíterjesztés mellékletében szerepló alapitványoknak az abban meghatározott

tartalommal támogatást nyújt, azzal a feltétellel, hogy a trímogatási összeg kifizetése
csak a lejárt tartozás rendezése után történhet;

2. egytútal felhatalmazza aPolgármestert atámogatási szerződések aláírására.
Felelős: Polgármester
Határidő: a döntést követő 60' nap
(Szavazott 22 képviselő: 22 igen, eglhangú)

8. napÍrendi pont: Támogatás biztosítása a Medgyessy Ferenc Német Nemzetiségi
Nyelvoktató Altalános Iskola udvarának infrastrukturális
fejlesztésére

Burján Ferenc alpolgármester: kérdés, hozzászőlás hiányában szavazásra teszi fel az
előterj esztés szerinti hatátr o zati j avasl atot.
Megállapítj a, ho gy azt a Képviselő-testül et elfo gadta.

Budapest Főváros III. Kerület, Óbuda_Békásmegyer Önkormányzat Képviselő_
testületének

46 12025. (II. 27 .) Határ ozata

A Képviselő_testület

úgy határoz,hogy
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1. a III. Kerületi Önkormányzat Támogatási Megállapodást köt az Észak-Budapesti
Tankerületi Központtal a Medgyessy Ferenc Német Nemzetiségi Nyelvoktató
Általrínos Iskola udvarának fejlesztése és felújítás a céljáből. A támogatás mértéke
25.000.000 Ft, melynek fedezete az ,,Állami fenntartású intézmények infrastrukturális
fejlesztések'' kiadási költségvetési soron rendelkezésre áll.

2. felkéri az Óbuda-Békásmegyer Városfejlesztő Nonprofit Kft-t az Észak-Budapesti
Tankerületi Központtal kötendő Tiímogatási Megállapodás előkészítésére és
felhatalmazza aPolgármestert a megállapodás a|áirására azzal,hogy az aláíráskor az
előterjesztés melléklete szerinti tewezet szövegétől - a szerződés lényeges lartalmát
nem érintve, önkormányzati érdeket nem sértve _ eltérhet.

Felelős: 1. Polgármester;
z. Óbuda-Békásmegyer Varosfej lesztő Nonprofi t Kft . v ezetoje

Határidő: I.2025. február 27.
2.2025.március 17.

(Szavazott 22 kepviselő: 22 igen, eglhangú)

9. napirendi pont: Döntés a közvilágítás fejlesztéshez kapcsolódó pénzeszktjz átadási
megállapodás megkötéséről

Burján Ferenc alpolgármester: van-e kérdés, észrevétel az előterjesztéssel kapcsolatban?

Puskás Péter képviselő: az előterjesztés arről szól, hogy közvi|ágitás fejlesztésrepénzeszközt
adnak át a Budapesti Dísz- és Közvilágítási Korlátolt Felelősségű Társaságnak (a továbbiakban:
BDK), hogy egy-két olyan helyen, ahol a közbiztonság javitása szempontjából indokolt, ott
kozvílágitás-fejlesztést hajtsanak végre. Ez önmagában abszolút trímogatható.
A Pénzügyi, Tulajdonosi és Vagyonnyilatkozat-keze|ő Bizottság ülésén is elmondta,hogy az
elmúlt 10-20 évben rengeteg helyen a III. kerületi Önkormányzat volt az, aki közvilágítási
hálő zatot terv ezett meg, ki vitelezett, maj d utána átadta a B D K-n ak.
Arra a kérdósére, hogy terveznek-e idén saját beruházásban, a Képviselő-testület saját döntése
aIapján, valamilyen közvllágitás-fejlesztést a kerületben azt a váIaszt kapta, hogy jelenleg a
pénzeszköz átadással érintett összegen felül még 3.000.000.-Ft található az Önkormányzat
költségvetésében, ami maximum valamiféle terveztetésnek a megindítására elegendő.
Véleménye szerint el kellene gondolkodni azon, akár egy költségvetési rendelet módosításával,
hogy saját beruházásban indítsanak-e a kerületben közvilág1tás-fejlesztéseket, tekintettel arra,
hogy több helyszínen szükség lenne erre.
Alrrabíztatja a Képviselő-testületet, az Önkormányzatvezetését, hogy egy következő ülésen
térjenek vissza, ha máshogy nem' írni fog egy előterjesztést. Javasolja, emeljék meg ezt a sort
és kezdjék el felmérni a III. kerületben azokat a területeket, ahol a közvi|ágítás hianya
kö zb i zton s ági, v agy b al e s etmeg előzésí probl ém ák at oko zhat.

Burján Ferenc alpolgármester: az onkormányzat folyamatosan méri fel a III. területén lévő
azon gócpontokat, ahol közviláryitási,vagy egyéb más probléma miatt szükséges fejleszteni. A
mai képviselő-testiileti ülésen is szerepel egy ezzeI kapcsolatos előterjesztés.
Puskás Péter képviselő úr pozitiv megtregyzéseit be tudják fogadni és meg fogiák vizsgálni
annak lehetőségét, hogyan fudnak továbbmenni.
További kérdés, észrevétel hiányában szavazásra teszi fel az előterjesztés szeintihatározatí
javaslatot.
Megáll apítj a, ho gy azt a Képvi selő-testtil et el fo gadta.
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Budapest Főváros III. Kerület, Óbuda_Békásmegyer Önkormányzat Képviselő-
testületének

47 12025. (II. 27 .) Határozata

A Képviselő_testület

ígyhatároz,hogy
1. a Budapest III' kerület, Pók utcai lakótelepen lévő sétány, illetve a Meggyfa utca -

Vihar utca közötti sétány BDK Budapesti Dísz- és Közvilágítási Korlátolt FelelősségtÍ
Társaság által megvalósítani tervezettkiizvllágitási fejlesztéshez bruttó 12.000.000 Ft
összegű pénzeszközt biztosít az Önkormanyzat 2025. évi költségvetésében a
,,Közv ilágitási fej l esztés ek'' kö lts égveté si soron.

2. elfogadja az e|őter'1esztés 1. melléklete szerinti Megállapodást BDK Budapesti Dísz-
és Közvilágítási Korlátolt Felelősségú Társasággal a közvilágítási fejlesztések
megvalósít ásáútoz szükséges pénzeszköz átadásr a vonatkozón'

3. felhatalmazza a Polgármestert a Megállapodás aláirására azza|,hogy az a|áiráskor az
előterjesztés 1. melléklete szerinti tervezet szövegétől _ a Megállapodás lényeges
tarta|mát nem érintve, önkormányzati érdeket nem sértve - eltórhet.

Felelős: 1.-3. Polgármester,
obuda-B ékásmegyer Váro sfej lesztő Nonpro fi t Kft . v ezetője

Határidő: l.-2.2025. február 27.
3. 2025. marcius 3 1.

(Szavazott 22 képviselő: 22 igen, eghangú)

10. napirendi pont: Az Obudai Vagyonkezelő Nonprofit Zrt. áita| ellátandó
feladatokkal kapcsolatos döntések meghozatala

Burján Ferenc alpolgármester: van-e kérdés, észrevétel az előterjesztésselkapcsolatban?

Puskás Péter képviselő: az előterjesztés arrőlr szól, hogy a III. kerületi onkormányzattovábbi
feladatokat telepít az Óbudai Vagyonkezelő Nonpro fit Zrt-hez (a továbbiakban: ÓVN Zrt). A
feladatok a III. kerület területén található közterületi szemetesek ürítése, és a kutyapiszok
gytijtőedények ürítése, valamint a parkok szemétmentesítése.
Az az ötlet, hogy eztprőbálják meg saját erőből és nebízzanak meg alvállalkozót, nem rossz.
Aztviszontrossz ötletnektartja,hogy azÖnkormányzatazÓtrN Zrt-hezszerveziki a feladatot.
az ÓvN Zrt.Igazgatóságában, sem a Felügyelő Bizottságában a FIDESZ-KDNP frakció nem
kapott lehetőséget, hogy szakértőt delegáljon. Innentől kezdve nem lát ú a cég működésére,
nem Lát1a, hogy a pénzek miként kerülnek felhasználásra. Nem látja, hogy ez az elképzelt
költségvetés, ami majd a munkát fedez| mennyire valós, és azt, hogy mennyire tudjak a
gyakorlatban megvalósítani.
A FIDESZ-KDNP frakció nem támogat semmilyen olyan döntést, ami a III. kerületi képviselők
döntési kompetencíájáből kivisz nagyon fontos feladatokat és egy olyan helyre rak, ahol a
képviselők egy részének nincs ellenőrzési kompetenciája.
Elnézést kér Jegyző úrtól, mert a bizottsági ülésen úgy említette őt, hogy nem volt jelen.
Elhangzott, hogy minden képviselő nyugodtan bármilyen számlátt, szerződést, bármit kikérhet
az oVN Zrt-től és nem igaz,hogy a Képviselő-testületnek nem lesz rálátása a cég működésére.
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Akkor és jelenleg is elmondja, hogy nem eme cég kapcsán ugyan' hanem az egyk kulturális
Kft. kapcsán folytattak egy megbeszélést, ami arról szólt, hogy a Felügyelőbizottság (a
továbbiakban: FEB) egy tagiának nincsen joga semminemű betekintésre, merthogy a Felügyelő
Bizottság testületként jár el.
Ha a FEB elfogad egy döntést, hogy valamit nézzenekmeg a céggel kapcsolatban, csak akkor
lehet a FEB-nek adatokat kikérni.
Volt a frakciójuk részről egy delegált, aki mindenféle anyagokat kért, de nem kapta meg alTa
hivatkozással, hogy a FEB nem hozott döntést erre vonatkozőan és egy FEB tag önmagában
nem jogosult semmire.
Jelzi a Képviselő-testületnek, és a Tisztelt megjelenteknek, hogy most a kerületben élők
számára egy jelentős és fontos feladatot szerveznek ki egy olyan cégfiez, aminek a
végrehajtására a Képviselő-testtiletnek nem lesz ráhatása. Nem fogiák tudni, mi fog ott történni,
éskizfuőlagosan azlgazgatőság vagy a FEB fogja utólagosan ellenőrizni, mi történik.
Az is elhangzott abizottsági ülésen, hogy az elmúlt években az Önkormányzatösszes cégéhez
kéréssel fordult képviselőként annak érdekében, hogy bizonyos értékhatár alatti szerződéseket
számára küldjenek meg, ami sajnos több esetben nem sikerült. A cégektől olyan visszajelzést
kapott, hogy csak pénzfizetés ellenében hajlandóak bármilyen adatot szolgáltatni.
Jelenleg itt tartanak, és Béres András alpolgármester úrnak már amegválasztásakor is elmondta,
hogy lenne itt nagyon komoly teendő, mert finoman szólva nem átláthatő az ÓtrN Zrt-nek a
gazdálkodása és az ÓtrN Zrt. által megkötött szerződések nem hozzáférhetőek aZ
önkormányz ati képvi s elők számár a.

Záhő Attila alpolgármester: ahogy a bizottsági ülésen is elmondta, támogatnak minden
jogszení kérést, hogy a képviselők minél több mindent meg tudjanak ismerni, semmit nem
szeretnének eltitkolni. Mindent átadnak, amit szeretnének megismerni.

Puskás Péter képviselő: eddig a pillanatig, az elműlt 5 évben (2019. októbere és a mai nap
között) ez ÍLem igy zajlott. Azon túl, hogy a testületi ülésen mindig elmondják a jegyzőkönyv
számáta,hogy ezentúlmáshogy lesz, nem hiszi el.

Burján Ferenc alpolgármester: további kérdés, hozzászőlás hiányában szavazásrateszifelaz
előterj e szté s sz erinti határ o zati j avasl atot.
Megállapítj a' ho gy azt a Képv iselő-testület elfo gadta.

Budapest Főváros III. Kerület, Óbuda-Békásmegyer Önkormányzat Képviselő-
testületének

48 12025. (lI. 27 .) Hatá,rozata

A Képviselő-testület

úgy határoz,hogy
1. elfogadja az Óbud,ai Vagyonkezelő Nonprofit Zrt' A\apszabály módosítását az I.

számí melléklet szerinti tartalommal, és felhatalmazza a polgármestert a Társaság
változásokkal egységes szerkezetbe foglalt létesítő okiratának aláírásáta, továbbá
felkéri az ÓVN Zrt. vezéigazgatőját arra, hogy gondoskodjon a változások
cégsegyzéki adatokon való átvezetéséhez szükséges dokumentumok előkészítéséről
és intézkedj en az Óbudai Yagyonkezelő Nonprofit Zrt. adataiban bekövetkezett
változások cégegyzéki adatokon valő átvezetése iránt'
Felelős: Polgiírmester
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az obudai Vagyo nkez el ő Nonpro rlrt Zrt' v ezét'r gaz gatő j a
Határidő: elfogadást követően azonrlal
az obudai Vagyonkezelő NonprofitZrt. változásbejegyzésteljárásában a Budapest
Főváros Törvényszékének Cégbírósága esetleges hiánypótlási felhívása esetén az
onkormányzat hatáskörébe lartoző hiánypótlással érintett tárgykörben a
polgármester önálló döntést hozhat.
Felelős: Polgármester
Határidő: az esetleges hiánypótlási felhívásban foglalt határidő szerint

elfogadja a Budapest Főváros III. Kerület Óbuda-gokásmegyer Önkormányzat és
az Óbudai Vagyonkezelő NonprofitZrt. között kötendő, a" ÓVN Zrt. által ellátott
közfeladat és közszolgáltatások ftnanszírozását és annak feltételeit tartalmaző
támogatási és közszolgáltatási szeruődéseket az előterjesztés 2. és 3. melléklete
szerinti tartalommal, és felhatalmazza a polgármestert a szerződések aláírására. A
szerződés aláirása során a tervezettől - a lényeges tartalom kivételével és az
Önkormányzat erdekeit nem sértő módon - el lehet térni.
Felelős: Polgármester

az Óbudai Vagyonkezelő Nonpro fit Zrt. vezéigazgatőja
Határidő: elfogadást követően azonnal

felhívja a, Óbudai Vagyonkezelő Nonprofit Zrt' vezéigazgatőját ana, hogy a
Társaság 2025. évi módosított üzleti tervét készítse elő, és a Képviselő-testület
munkaterv szerinti áprilisi ülésére terjessze elő döntéshozata|ra.
Felelős: az Óbudaí Vagyonkezelő Nonpro fit Zrt' vezéigazgatőja
Határidő: a Képviselő-testület áprilisi ülését megelőzó 15 munkanappal

terjessze elő

felkéri a Polgármestert, hogy a fenti változásokkal összefiiggésben az
onkormanyzat Szervezeti és Működósi Szabályzatát tekintse át, a szükséges
módosításokat vezesse át, és azt a Képviselő-testtilet munkaterv szerinti soron
következő ülés ére döntéshozatalra terj es s ze elő .

Felelős: Polgármester
Határidő: elfogadást követően azonnal

6. felkéri Óbuda-Betásmegyer Közterület-felügyeletének igazgatőját, hogy a fenti
változásokkal összefiiggésben az ÓBKF Szervezeti- és MűködésiSzabá|yzatátés a
kapcsolódó szabályozőkat tekintse át, a szükséges módosításokat Vezesse át, és azt
a Képviselő-testület munkaterv szerinti soron következő ülésére döntéshozatalra
terjessze elő.
Felelős : Óbuaa-gekásmegyer Közterület-felügyelet ének tgazgatőja
Határidő: 2025. május 1'

(Szavazott 22 képviselő: I9 igen, 3 nem)

11. napirendi pont: Javaslat vagyonkezelési szerződés megkötésére a Budapesti
Katolikus Intézményfenntartó Központtal

Burján Ferenc alpolgármester: kérdés, hozzászőlás hiányában szavazásra teszi fel az
előterjesztés szerinti határozatijavaslatot figyelemmel a módosított 1 . és2. mellékletre.
Megállapítj a, ho gy azt a Képviselő -testtilet elfo gadta.
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Budapest Főváros III. Kerület, Óbuda-Békásmegyer Önkorm ányzat Képviselő_
testületének

49 12025. (II. 27 .) Határozata

A Képviselő_testület

úgy határoz,hogy

1. anemzeti vagyonról szőlő 20L1. évi CXCVI. törvény 1l. $ (1) bekezdése alapján
ingyenesen, 30 év határozott időtartamra a Budapesti Katolikus Intézményfenntartó
Központ (székhely: I07I Budapest, Damjanich u. 50. nyilvántartási száma
0000 I l 20 I 2-002, adó számla: 1 8 6 1 I 67 4 - 1 -42 ; stati s zt1kai számj el e : I 86 1 1 67 4 -9 49 I -
5.52-0I; képviseli: Gyetván Gábor főigazgatő) vagyonkezelésébe adja az
onkormányzat 1lI arányű tulajdonát képező Budapest belterület, 64363 helyrajzi
számu, természetben: 1038 Budapest, Templom u. 5. szám alatti ,,kivett iskola,
udvaÍ'' megjelölésű, 3455 m2 teriiletű, valamint 6435112 helyrajzi számu,
természetben: 1038 Budapest, Ezüsthegy u. 70' szám alatti ,,kivett gyermek
egészségügyi központ'' megneve zéstj 2661 m2 területű ingatlanokat.

2' felhatalmazza a Polgármestert a vagyonkezelési szerződés jelen előterjesztés
módosított 1. melléklete szerinti tartalommal történő a|áirásáta azzal, hogy a
hatánozat 1. pontjában foglalt lényeges szerződési tartalmat nem érintve a szerződés
aláírásakor - az onkormányzat érdekeit nem sértve - eltérhet atewezettőL

3. felhata|mazza a Polgármestert az Önkormányzat és Esztergom-Budapest
Fi3egyházmegye között létrejött HasztáIati szerződést megszüntető megállapodás,
jelen előterjesztés módosított 2. melléklete szerinti tartalommal történő aláirására
azzal, hogy a lényeges szeruődésitartalmat nem érintve a szeruődés aláírásakor - aZ
onkormányzat érdekeit nem sértve - eltérhet atervezettől.
Felelős: Polgármester
Határidő: 2025' március 15.

(Szavazott 22 képviselő: 20 igen, 2 tartózkodás)

Kovócs Gerzson képviselő jelezte, hogl igennel szavazott.

12. napirendi pont: Döntés 
^z 

Országos Görpark Program 2025. évi páiyázati
felhívásán való indulásrróI

Burján Ferenc alpolgármester: kérdés, hozzászőlás hiányában szavazásra teszi fel az
előterj esztés szerinti határozatijavaslatot.
Megáll apítj a, ho gy azt a Képviselő-testÍilet elfo gadta.

Budapest Főváros III. Kerületn Óbuda_Békásmegyer Önkormányzat Képviselő_
testületének

50 12025. (II. 27 .) Határ ozata

A Képviselő_testület

úgy határoz,hogy
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1. pályázatot nyújt be a Miniszterelnökség aktív Magyarországért felelős áI|amtitkára
á|ta|2025. évre kiírt,,országos Görpark Program'' cimtipályáuati felhívásra a Békás
Sziti Skatepark (1039 Budapest, Csobiínka ter 5., hrsz.: 6232I/150, a továbbiakban:
Ingatlan) vonatkozásában.

2. nyertes pályázat esetén biztosítja a projekt megvalósításáútoz szükséges bruttó 55
millió Ft önerőt aZ Önkormányzat 2025. és 2026. évi költségvetésében a
,,Békásmegyeri gördeszkapark és környezetének megújítása'' költségvetési soron.

3. felkóri az Önkormányzat és az obuda-Békásmegyer Városfejlesztő Nonprofit Kft.
között hatályos Közszolgáltatási szerzódés 3.2.2. pontja a|apján az Óbuda-
Békásmegyer Vrárosfejlesztő Nonprofit Kft-t a pályázat előkészítésével,
benyújtásával kapcsolatos feladatok ellátására, valamint nyertes pá|yénat esetén a
projekt megvalósításához kapcsolódó feladatok elláttására, illetve a tiímogatás
elszámolására.

4. fe|hatalmazza aPolgármestert a pályázat benyújtásához szükséges dokumentumok,
valamint nyertes pályázat esetén aTámogatási Szerződés a|áirására.

5. vállalja a megépített görpark pá|ya rendeltetésszení fenntartását, folyamatos
karbarttartását és üzemeltetését a pályázat pénzigyi és szakmai beszámolójának
elfogadásától számított legalább 5 éves időtartamig (a továbbiakban: fenntartási
időszak). A fenntartási időszakban biztositja az ingyenes és korlátozás nélktili
létesítményhasznáiatot, üzemeltetése során váIIaIja, hogy a fenntartási időszak alatt
az e1yes szőrakozási célú berendezések, létesítmények és ideiglenes szerkezetek,
valamint szőrakozási célú sporteszközök biztonságosságáról szóló 2412020. (VII. 3.)
ITM rendelet előírásainak megfelelően üzemelteti a létesítményt a fenntartási időszak
telj es időtart arna alatt (tervezetten : 203 I . június 3 O-ig),

6. váIlalja, hogy a fenntartási időszak alatt (tervezetten:203l. június 30-ig), évente
legalább 2 alkalommal ingyenes rendezvényt szervez a létesítményben, vállalja
továbbá, hogy a fenntartási időszak alatt, évente legalább 1 alkalommal aMagyar
országos Görkorcsolya és Gördeszka Szövetség igénye esetén, az általa hivatalosan
akkreditált országos Bajnokság fordulójának lebonyolításiára lehetőséget biztosít a
létesítményben, a szakági versenyszabá|yzatnak megfelelően. Támogatásból
megvalósulőberuházás esetében az Önkormányzat az 5 éves fenntartási időszakban
ingyenes és korlátozás nélküli létesítményh asználatot biztosít.

Felelős: 1-2. Polgármester,
3 . P ol gármester; Óbuda-B ékásmegyer Váro sfej lesztő Nonprofi t Kft .

ügyvezetője
4-6. Polgármester

Határidő: l-4.2025. március 31.;
5-6. fenntartási időszak vége, terve zetten 203 l' június 3 0.

(Szavazott 22 képviselő: 22 igen, eghangú)

13. napirendi pont: Waterfront City Ingatlanfejlesztő ós a Hajógyári-sziget közötti
közvetlen gyalogos hídkapcsolat biztosítására vonatkozó
tanulmányterv partnerségi szakasz lezárása, telepítési
tanulmányterve elfogadása

Burján Ferenc alpolgármester: kérdés, hozzászőlás hiányában szavazásra teszi fel az
el őterj es ztés szerinti határ o zati j avasl atot.
Megállapítj a, ho gy azt a Képviselő{estiilet el fo gadta.
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Budapest Főváros III. Kerület, Óbuda_Békásmegyer Önkormátnyzat Képviselő_
testületének

51 12025. (II. 27 .) Határ ozata

A Képviselő-testület

úgy határoz, hogy elfogadja a partnerségi egyeztetés eredményét és jőváhagyja a
Waterfront City Ingatlanfejlesztő és a Hajógyái-sziget közötti közvetlen gyalogos
hídkapcsol at biztositására vonatkozó telepítési tanulmiínytervet.
Felelős: Polgármester
HatárÍdő: döntést követő 1 hét
(Szavazott 22 képviselő: 22 igen, eghangú)

L4. napirendi pont: Budapest Főváros Települósszerkezetiterve és a Fővárosi rendezési
szabályzat módosításának kezdeményezése részteriiletekre

Burján Ferenc alpolgármester: van-e kérdés, észrevétel az előterjesztéssel kapcsolatban?

Záhő Attila alpolgármester: az előterjesztésII., ilI. és IV. részét előterjesztőként visszavonja.
Kéri, hogy a Képviselő-testület csak az előterjesztés I. részérő| szavazzon Kéri a Képviselő-
testületet tiímo gas s a a jav aslatát.

Puskás Péter képviselő: a tegnapi Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság ülésén csak
az előterjesztésben megielölt il. és a III. rész kenilt visszavonásra azzal indokolva, hogy
lakófunkciót érint, viszont a IV. pontnál arról van sző, hogy egy területszabályozás
átcsoportosítással lehetőség nyílna az Angol Iskola épületének óvodával való bővítésére.
Kérdezi,hogy ez miért kerül visszavonásra, miért nemszavazhatnak róla?

Zábő AttÍla alpolgármester: további egyeztetéseket látnak sztikségesnek, és szeretnének
megvizsgálni még más szempontokat is' majd azt követően hoznák vissza a témát ismét a
Képviselő-testtilet elé.

Burján Ferenc alpolgármester: további kérdés, hozzászőlás hirínyában szavazásrateszifel az
előterjesztés szerinti határozati javaslatot _ figyelemmel Zábő Attila alpolgármester által
visszavont, előterjesztésben megjelölt u.' III. és IV. pontjaira_ kizárőlag az előterjesztésben
szereplő I. ,,Színes Gyerekkert Alapínány - Tégla utcai óvoda K-Eij kültjnleges egészsésugyi
területfelhasználósi eg1lség dtsorolása Vi-3 intézményi területfelhasználási egységbe'' pontróI'
Megállapítj a, hogy azt a Képvi selő+esttilet elfo gadta.

Budapest Főváros III. Kerület, Óbuda_Békásmegyer onkormányzat Képviselő-
testületének

52 12025. (II. 27 .) Határozata

A Képviselő_testület

ígyhatároz, hogy Budapest Főváros Településszerkezetitervének és a Fővárosi rendezési
szabályzatának I. ,,Színes Gyerekkert Alapítvány - Tégla utcai óvoda K-Eu hilanleges
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egészségüg/i területfelhasznólási eglség ótsorolása Vi-3 intézményi területfelhasználási
egységbe" részterületet érintő módosítást kezdeményez aZ előterjesztés szerinti
tartalommal.
Felelős: Polgármester
Határidő: döntést követő 1 hét

(Szavazott 22 képviselő: 22 igen, eg1,,hangú)

15. napirendi pont: Döntés Együttműködési Megállapodás megkiitéséről az Erdőkert
Egyesülettel

Burján Ferenc alpolgármester: kérdés, hozzászolás hiányában szavazásra teszi fel az
el őterj e szté s sz erinti hatát ozati j avas l atot.
Megállapítj a, ho gy azt a Képvi selő -testület elfo gadta.

Budapest Főváros III. Kerület, Óbuda_Békásmegyer Önkormányzat Képviselő-
testületének

53 12025. (II. 27 .) Határozata

A Képviselő_testület

úgy hataroz,hogy

1. Együttműködési Megállapodást köt az Erdőkert Egyesülettel a 1037 Budapest,
Doberdó út 30. szám alatt találhatő 1417 m2 nagyságú ''kivett beépítetlen terület''
megnev ezésű ingatlan közö sségi kert működtetése célú hasznosítására.

2. elfogadja az előterjesztés mellékleteszerinti Egytittműködési Megállapodást, továbbá
felhatalmazza a Polgármestert annak aláitására, azzal, hogy az Együttműködési
Megállapodás az előterjesztés melléklete szerinti tervezetszövegétől_ a dokumentum
lényeges tartalmát nem érintve, önkormányzati étdeket nem sértve - eltérhet.

Felelős: 1. Polgármester;
2. Polgármester,

Óbuda_ g ekásmegyer Varo sfej lesztő Nonpro flt Kft . v ezetője;
Határidő: I.2025. február 27.

2.2025. március 31.
(Szavazott 22 képviselő: 22 igen, eg,,hangú)

16.napirendipont: Döntés az Önkormányzat és az Óbudai Parkolási NonproÍit Kft.
között fennálló közszolgáltatási szerződés módosításáról

Burján Ferenc alpolgármester: Van-e kérdés, észrevétel az előterjesztéssel kapcsolatosan?

Puskás Péter képviselő: a döntésre jelenleg azert'keríJl sor, mert bővítették a fizető parkoló
övezetet.
Jelzi, hogy a Győgyszergyár utcai lakótelepen komoly problémák vannak a parkolással,
példaként a Krudy Gyula Általanos Iskola és környékét említi. Úgy tudja, hogy ezzel
kapcsolatban volt Lakossági Fórum.
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Szeretné kérni, hogy a Lakossági Fórumon elhangzottak alap1an _ a probléma feloldása
érdekében - a cselekvési tervet a Képviselő-testület mielőbb meg tudja tárgyalni.

Burján Ferenc alpolgármester: az onkorményzatvezetése is támogatja a lakosok ezenirányu
kéréseit, a problémák at természetesen kezelni fo gj ák.

Béres András alpolgármester: valóban tartottak Lakossági Fórumot, nagy volt az érdeklődés,
különböző lakossági észrevétel érkezett. Most ott tartanak,hogymegvizsgálják,mit, és hogyan
lehetne megvalósítani.
Az biztos, hogy a Knidy Gyula Két Tannyelvti Általános Iskolánál komoly parkolási
fennakadások vannak reggelente, és délutánonként, amikor a gyerekeket hozzák-viszik a
szülők. Ennek megoldása érdekében szeretnének nyolc K+R parkolóhelyet kijelölni, ami
heteken belül meg is történhet. Miutrín nagyon sziik az utca és mind a két oldalon elkezdtek az
autósok parkolni, nem nagyon lehet elférni. Ahol a forgalmi he|yzetnem teszi lehetővé, ott ki
kell helyezni ,,Megállni Tilos!'' táblát, amely csak ,,tűzoltásnak'' lesz jó.
Nehéz kérdés hogyan lehet megoldani a parkolási problémát a lakótelepen, ami eddig nem volt
ennyire égető. A sok átparkolás és a roncsautók miatt nagyon lecsökkent a parkolóhelyek
száma. Felmerült az is, hogy ki kellene terjeszteni a GyógyszergyáÍ utcára aftzetó övezetet, de
az ötletnek a Lakossági Fórumon, érdekes módon nem nagyon volt támogatottsága. Aztviszont
nem igazén tudják vizsgálni, hogy akik hozzászőltak, azok köZül hányan laknak valőjában a
lakótelepen, és jogosultak a lakossági parkolási kedvezményre, illetve hányan vannak, aklk az
agglomerációból bejárva parkolnak, és szeretnék megakadályozni, hogy a helyszínen ftzető
parkolás legyen.
A Lakossági Fórumon elhangzott javaslatokat egyenként végig fogják értékelni, tájékoztatni
fogják a Képviselő-testtiletet.

Nagy Richárd György képviselő: a K+R parkoló létesítési javaslatot mindenféleképpen
támogatja, mivel ezzelkapcsolatosan egy másik területre vonatkozóan volt egy előterjesztése.
Az előterjesztését visszavonta, és kérte, hogy további egyeztetések történjenek. Javasolja,
dolgozzanak össze, hol lenne még szükséges K+R parkolóhelyeket kialakítani.

Burján Ferenc alpolgármester: további hozzásző|ás hiányában szavazásra teszi fel az
előterjesztés szerinti határozatij avaslatot.
Megáll apítj a, ho gy azt a Képvi selő -testül et elfo gadta.

Budapest Főváros III. Kerület, Óbuda-Békásmegyer Önkormányzat Képviselő-
testületének

54 12025. (II. 27 .) Határozata

A Képviselő_testület

r]cv határoz, hogy jőváhagyja a Budapest Főváros III. Kerület Óbuda-gékásmegyer
Önkormányzat és az Óbudai Parkolási Nonprofit Kft. közötti Közszolgáltatási szerződés
módosítását az e|oterjesztés 1. melléklete szerinti tartalommal és egyben felkéri a
Polgármestert annak aláir ásátra.
Felelős: Polgármester
Határidő: azowtal
(Szavazott 22 képviselő: 22 igen, eghangú)
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17. napirendi pont: Döntés az Óbuoai Parkolási Nonprofit Kft. módosított
Felü gyelőbizottság ügyrendj ének elfogadásáról

Burján Ferenc alpolgármester: kérdés, hozzászőlás hirányában szavazásra teszi fel az
előterj esztés szerinti határozati j avaslatot.
Megáll apítj a, hogy azt a Képviselő-testül et elfo gadta.

Budapest Főváros III. Kerület, Óbuda-Békásmegyer Onkormányzat Képviselő_
testületónek

55 12025. (II. 27 .) Határozata

A Képviselő_testület

ígyhatároz, hogy jóváh a1yja a, ÓbuduParkolási Nonprofit Kft. Felügyelőbizottsá gának
ügyrendjét az előterjesztés L. mellékletében foglalt tartalommal.
Felelős: Óbudai Parkolási Nonprofit Kft. ügyvezetője
Határidő: azonnal
(Szavazott 22 képviselő: 22 igen, eghangú)

18. napirendi pont: Az obudai Parkolási Nonprofit Kft. Szervezeti és Működési
Szab á|yzatán ak módosítás a

Burján Ferenc alpolgármester: kérdés, hozzászőlás hiányában szavazásra teszi fe| az
el őterj e s ztés sz erinti határ o z ati j avasl atot.
Megállapítj a, ho gy azt a Képviselő-testület el fo gadta.

Budapest Főváros III. Kerület, Óbuda_Békásmegyer Önkormányzat Képvisető-
testületének

s6 12025. (II. 27 .) Határ ozata

A Képviselő_testület

űgy határoz, hogy az Óbudai Parkolási Nonprofit Kft. Szervezeti és Működési
Szabályzatának módosítását az előterjesztés I. melléklete szerinti tartalommal elfogadja
és felkéri az obudai Parkolási Nonprofit Kft. ügyvezetí|jét a szabáIyzatkiadására.
Felelős: Óbudai Parkolási Nonprofit Kft. ügyvezetóje
Határidő: azonnal
(Szavazott 22 kepviselő: 22 igen, eghangú)

19. napirendi pont: Döntés a 2 4 hőnap határ ozott íd őtartam ra szóló,, Parkolás ü gyviteli
rendszer fejlesztés_üzemeltetés'' elnevezésű közbeszerzési eljárás
megindításához szükséges előzetes képviselő_testületí
kötelezettségvállalásról

Burján Ferenc alpolgármester: kérdés, hozzászőIás hianyában szavazásra teszi fel az
előterjesztés szerinti határozatijavaslatot.
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Megállapítj a, ho gy azt a Képvi selő-testtil et el fo gadta.

Budapest Főváros III. Kerület, Óbuda_Békásmegyer Önkormányzat KépvÍselő-
testületének

57 12025. (II. 27 .) Határozata

A Képviselő_testület

ugyhatároz, hogy az előterjesztést elfogadja és előzetes kötelezettséget vállal arra' hogy
24 hőnap határozott időtartamra biztosítja az Óbudai Parkolási Nonprofit Kft. parkolás-
ügyviteli rendszer fejlesztéséhez és üzemeltetéséhez szükséges keretösszeget
72.000.000.-Ft + Ár'A, azazHetvenkétmillió forint + Ápe összegben az Önkormánylat
költs égvetésében. Amennyibe n a szerző dés 202 5 . évben megkötésre kerül, ugy az a 202 5 -
2026-2027' költségvetési éveket érinti.
Felelős: Polgármester
Határidő: azonnal
(Szavazott 22 kepviselő: 22 igen, eghangú)

20. napirendi pont: Döntés a Fővárosi Szolidaritási Alap 2025. évi páiyánati felhívásán
való indulásról

Burján Ferenc alpolgármester: van-e kérdés, észrevétel az előterjesztéssel kapcsolatosan?

Turgonyi Dániel Absolon képviselő, szociális és áldozatvédelmi tanácsnoki ezen a
pályánaton idén másodjríra indulnak. Tavaly indultak és nyertek, azonbart a pályázat
eredményéről a Képviselő-testtilet nem nagyon kapott tájékoztatást. Az előterjesztés
elfogadásával az önerőt is allokálják apáiyázathoz.Tájékoztatja a jelenlévőket' hogy atavalyi
pályázatonaz Önkormányzatnyert és ki is alakítottak három áldozatvédelmi lakást, a|'rcvámér
be is költöztek a családon belüli erőszaktól menekülő emberek. Az idei pályánattal
kapcsolatosan azt tudja elmondani, hogy infokommunikációs segítséget kívánnak nyujtani
azoknak, akiknek ezzel kapcsolatosan akadálymentesítésre van szükségük. A pályázat
előkészítése kapcsán szeretné megköszönni mindazon munkatarsaknak, akik ebben részt vettek,
igy az obuda-Bokásmegyer Városfejlesztő Nonprofit Kft., a, obudai Családi Tanácsadó és
Gyermekvédelmi Központ, az obudat Rehabilitációs és Foglalkoztatási Központ' valamint a
Polgármesteri Hivatal a segítségét, munkáját. Kéri, hogy a Képviselő-testület a beterjesztett
előterjesztést szíveskedjen támogatni.

Burján Ferenc alpolgármester: további kérdés, hozzászolás hiányában szavazásrateszifel az
el ő terj e sztés s zerinti határ ozati j avasl atot.
Megáll apítj a, ho gy azt a Képvi selő-testül et el fo gadta.

Budapest Főváros III. Kerület, Óbuda_Békásmegyer Önkormányzat Képviselő_
testületének

58 12025. (lI. 27 .) Határ ozata

A Képviselő_testület

úgy határoz,hogy
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1. részt vesz a Fővárosi Szociális Közalapitvány á|tal meghirdetett ,'Fővárosi
Szolidaritási Alap 2025" című pályázati felhíváson, ,, Közszolgáltatások
infokommunikációs akadálymentesítése" témában, az előterjesztés mellékletétképező
szakmai tartalom szerint.

2. a pályazat előkészítésével és nyertes pályázat esetén a projekt lebonyolításával a
Közszolgáltatási szerződés 3.2.1. és 3.2.2. pontjában rögzítettek alapján az obud,a-
Békásmegyer Városfejlesztő Nonprofit Kft-tbizzameg, valamint felkéri a Budapest
Főváros III. Kerületi Óbuda-gekásmegyeri Polgármesieri Hivatal képviselőjeként a
jegyzőt, hogy a Képviselő-teshilet szerveként a projekt szakmai vezetésére bizzameg
az esélyegyenlő ségi feladatok ellátásában illetékes szerv ezeti egységet.

3. előzetes kötelezettséget vállal ana, hogy nyertes pályázat esetén a III. Kerületi
Önkormányzat a pá|yánat megvalósít ásáiőz."tit .ogó. dnerőt legfeljebb összesen 20
millió Ft erejéig biztositja, továbbá vál.lalja, hogy a programot a projekt lezárásátől
számított 4 évig fenntartja.

Felelős: 1. Polgármester;
2. P olgármester, Óbuda-B ékásmegyer Vríro sfej lesztő Nonprofit Kft .

igyvezetője, Jegyző,;
3. Polgármester;

Határidő: I-3.2025' február 27.
(Szavazott 22 képviselő: 22 igen, eglhangú)

21. nanirendi pont: Javaslat a polgármester illetményének és a köItségtérítés összegének
törvény szerint meghatározott iisszegének megállapítására

Burján Ferenc alpolgármester: tájékoztatja a jelenlévőket, hogy Dr. Kiss Lászlő
polgármester ur az alábbi levelet juttatta e| a Képviselő-testület számára, amelyet ismertet:
,,Tisztelt Képviselő-testtilet! Magyarország helyi önkormányzatairől szo|ő 2O1l. évi
CLXXxx. törvény 146. $ m) pontja figyelembevételével a törvényben megállapított
illetményem 7I. $ 6) pontja szerint 15 oÁ-nak megfelelő összegű, azaz 3g7.65O.-Fr
költségtérítésről a mai nappal lemondok azzal, hogy annak összegét otthonunk a III. kerület
Egyesül et j av ár a fel aj ánlom.''
Van-e kérdés, hozzászőlás az előterj esztéssel kapcsolatban?

Zábő Attila alpolgármester: a Polgármester jogviszonya sajátos foglalkoztatási jogviszony'
A Képviselő-testületnek nincs mérlegelési lehetősége. Határozatot kell hozni a Polgármester
illetményéről, amit Dr. Sára Botond Íöispán úr kért még valamikor 2023 vagy 2O24-ben.
A2024. évi LVIII. törvény módosítottaMagyarországhelyi önkorm ányzatairő| szőlő 2OlI. évi
CLXXXIX. törvényt. Ez a törvény kimondja, hogy az előterjesztésben szereplő összeg jár a
Polgármesternek. A törvényt, hogy kik szavazták meg? Balla Mihály (FIDESZ), Bánki Erik
(FTDESZ).

Burján Ferenc alpolgármester: Kén Zábő Attila alpolgrírmester urat, hogy a felsorolást
mellőzze.

Zábő Attíla alpolgármester: folytatva előző mondatát, nagyon sokan megszavazták, és annyit
szeretne még elmondani, hogy a törvényt be kell tartani. Ké.'i, szavazzameg a Képviselő-
testiilet az előterjesztésben foglaltakat.
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Burján Ferenc alpolgármester: fi'gyelmeztetné Zábő Attila alpolgármester urat, hogy 2 perc
erej éig v an hozzászőlása mindenkinek.

Puskás Péter képviselő: mióta vanígy,hogy 2 perc a hozzászőlási idő?

Burján Ferenc alpolgármester: Puskás Péter úr idejében is így volt.

Puskás Péter képviselő: nem, először 5 perc, azt kovetően a második körben volt 3 perc
hozzászőlási idő volt. Érdemes lenne utánanézni.
A napirend tárgyalása előtt felolvasott nyilatkozat alapján szeretné megkérdezni, hogy ez a
bizonyos Egyesület kicsoda, micsoda, ki a vezetóje, mert nem pontosan értette. Azzal a
gyanúperrel élne, hogy ez éppen az alpo|gármester úrék frakciójrínak az Egyesülete, tehát saját
maguknak adják odaafe|ajánlott összeget. Úgy gondolja, hogy eznem elegáns. Jobb lett volna,
ha valamilyen olyan Egyesület kapja meg, amely valamilyen karitatív tevékenysé get végez,
ugyanis ezekből lenne bőven, lehetett volna választaní. Gyakorlatil ag ezt apénzt saját magukra
fogják költeni, amit nem art jő megoldásnak.
Zábő Attila alpolgármester úr által elmondottak alap1án a Képviselő-testÍilet törvénysértésben
van, mertho1y az előterjesztést már az előző testtileti ülésen el kellett volna fogadni.
Bejelenti, hogy a FIDESZ frakció nem fog részt venni aszavazásban.

Burján Ferenc alpolgármester: írásban fogvá|asztkapni Puskás Péter képviselő úr.
További kérdés, észrevétel hiényéhan szavazásra teszi fel az előterjesztés szerintihatérozati
javaslatot.
Megállapítj a, ho gy azt a Képviselő-testül et elfo gadta.

Budapest Főváros III. Kerület, Óbuda_Békásmegyer onkormányzat Képviselő-
testületének

59 l202s. (II. 27 .) Határozata

A Képviselő_testület

Magyarországhelyi önkormányzatairól szőIő 2011. évi CLXXxx. törvény 71. s Q),
(4a) és (6) bekezdésében foglaltakat tudomásul véve állapítja meg, hogy a Íbállású
polgármestert 2024. október 1. napjáról havonta bruttó 2 651 000 forint összegű
illetmény, valamint a (6) bekezdés szerint bruttó 397 650 forint összegű költségtérítés
illeti meg.
Felelős: Iegyző
Határidő: azowtal
(Szavazott 18 képviselő: 15 igen, 2 nem, I tartózkodós)

Gyepes Ádóm, Kozma Jónos, Malinós Sándor Norbert és Puslctis Péter képviselők
nem vettek részt a szavazdsban.

22. nanirendi pont: Javaslat a Polgármester 2025. évi szabadságának ütemtervére

Burján Ferenc alpolgármester: van-e kérdés, észrevétel az előterjesztésselkapcsolatosan?
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Budai Sándor Viktor képviselő: itt csak az akerdés, hogy Polgármester úr 148 szabadnapja
vonatkozik-e az előzetesben töltött időszakra is? Esetleg nem írhatná-e ki magát szabadságra a
börtönben is, hátha így tiszteletét tudja tenni a következő képviselő-testületi ülésen.

Burján Ferenc alpolgármester: írásban fognak válaszolni Budai Sándor Viktor képviselő
felvetésére. További kérdés, észrevétel hiányában szavazásra teszi fel az előterjesztés szeintí
határ o zati j avas l ato t.

Megállapítj a, ho gy azt a Kepvi selő-testület el fo gadta.

Budapest Főváros III. Kerületo Óbuda_Bókásmegyer Önkormányzat Képviselő-
testületének

60 12025. (II. 27 .) Határ ozata

A Képviselő_testület

a polgármester 2025. évi szabadságának ütemtervét az előterjesztés szerinti ütemezéssel
jőváhagyja.
Felelős: Polgármester, Jegyző
Határidő: 2025' december 31.
(Szavazott 18 képviselő: 17 igen, I tartózkodós)

Gyepes Áddm, Kozma János, Malinós Sóndor Norbert és Puskás Péter képvisetők
nem vettek részt a szavazásban.

23. napirendi pont: Beszámoló Óbuaa_nékásmegyer Közterület_felügyelet 2024. évi
munkájáról

Burján Ferenc alpolgármester: kérdés, észrevétel hiányában szavazásra teszi fel az
előterjesztés szerinti hatátozatijavaslatot.
Megállapítj a, ho gy azt a Képviselő -testület el fo gadta.

Budapest Főváros III. Kerület, Óbuda_Békásmegyer Önkormányzat KépvÍsető_
testületének

6l l202s. (II. 27 .) Határozata

A Képviselő_testület

úgy határo z, ho gy elfo gadj a és jóváhagyj a Óbuda-B ékásmegyer Közterület-felügyelet
2024. évről szóló beszámoló jelentését.
Felelős: Óbuda-gekásmegyer Közterület-felügyelet ígazgatőja
Határidő: azornal
(Szavazott 22 kepviselő: 22 igen, eg,lhangú)
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24. napirendi pont: A Fővárosi Szabó Ervin Ktinyvtár ,,Könyvet Házhoz"
szo|gáltatásról készít ett 202 4. évi szakmai b eszámo lój a

Burján Ferenc alpolgármester: kérdés, észrevétel hiányában szavazásra teszi fel az
el őterj es zté s szeri nti határ ozati j avas l atot.
Megállapítj a, ho gy azt a Képviselő _testül et elfo gadta.

Budapest Főváros III. Kerület, Óbuda_Békásmegyer Önkormányzat Képviselő-
testületének

62 12025. (II. 27 .) Határ ozata

A Képviselő_testület

űgy határoz, hogy elfogadja a Fővárosi Szabó Ervin Könyvtár ,,Könyvet Házhoz"
szolgÍitatás üzemeltetéséről készített 2024. évi szakmai beszámolőt az előterjesztés
melléklete szerinti tartalommal.
Felelős: Polgármester
Határidő: 2025' március 7.
(Szavazott 22 képviselő: 22 igen, eg,,hangú)

Sófrán Henriett képviselő asszony jelezte, hogl ,,igen"-nel szavazott.

25. napirendi nont: Javaslat a képviselő_testüIeti ülések közvetítésével kapcsolatos
dtintés megbozatalára

Burján Ferenc alpolgármester: a napirenddel kapcsolatban módosítást terjeszt a Képviselő-
testületé elé. A Buda Sándor Viktor képviselőtársa által benyújtott előterjesztés igen fontos
kérdésre mutat rá, azilések nyilvánosságára. Az Alaptörvény alapjánama1yar helyi közügyek
intézményes helyi közhatalom gyakorlása érdekében helyi önkormányzatokműködnek. A helyi
önkormányzatok a helyi lakosságtól, a vá|asztő polgárok közösségétől nem elszigetelten
működnek, hanem azzal szoros kapcsolatban fejtik ki tevékenységüket.
A Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 20II. évi CLXXXIX. törvény ugyan nem írja
elő, hogy a Képviselő-testtilet ülésén elhangzottakat online-módon meg kell jeleníteni,
ugyanakkor több helyen is utal a Képviselő-testület ülésének nyilvánosságára törvényben
me ghatár o zott kivétel ekk el.
Mind maga' mind képviselőtársai Észétő| támogatandónak tartja, hogy a Képviselő-testület
ülései az i|és helyszínéül szolgáló tanácsterem befogadó képességeinek határait meghaladóan
is legyen nyilvános. Ennek csak egyik útja Budai Srándor Viktor képviselőtársa által benffitott
javaslat, amely azonban félreérthető módon arra utal, hogy helyben megteremti Óbuda-
Békásmegyeren élők véleményének kifejezését, a képviselő-testtileti munka alakítását. Ezen
kereszttilkétoldalú kommunikáció jöhet |étte. Azonline-közvetítés a kétoldalú kommunikációt
nem valósítja meg, hiszen az online-közvetítést Íigyelő Óbuda-gekásmegyeri lakosok nem
tudnak azzalajogal<kalélni,amelyŐketaSzervezetiésMűködésiSzabályzatalapjánmegilleti.
Az online-közvetítés nem kétoldalú interaktív kapcsolat. Továbbá a javaslat nem mutatja be a
Képviselő-testület online-közvetítésének közvetett és közvetlen költségeit sem.
A Képviselő-testtilet üléséről az Önkorm ányzatrendszeresentájékoztatja Óbuda-nékásmegyer
lakosságát. A Képviselő-testület anyagai folyamatosan és visszakereshetően fent vannak az
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Önkormányzat bonlapján. Rendszeres tájékoztatást adnak az Önkormányzati újságban és
sziímo s az Önkorm ány zatho z köthető onli ne- forumon.
A Képviselő-testület felelőssége az át|áthatő kozpénzekkel való gazdálkodás' amelynek
meglátása szerint egyike eleme az is, hogy olyan kiadások tekintetében nem vállal
kötelezettségetaKépviselő-testület, amelynek összege ismeretlen. Ezzelszemben, amennyiben
a Képviselőtestület anőlhoznadöntést, hogy az Önkormányzat, aPolgármesteri Hivatal útján
a Képviselő-testület üléséről felvételt készit és azt vágatlan formában az Önkormányzat
honlapjan közzéteszi, az ismeretlen kiadások költségei nem merülnek fel, a nyilvánosság
tájékoztatása e tekintetben megvaló sul.
Mindezekre tekintettel a következő módosított hatarozatt javaslatot terjeszti a Képviselő-
testület elé és kéri annak támogatását: ,,A Képviselő-testtilet úgt dt)nt, hog,, a Képviselő-testület
üléseiről videofelvételt kell készíteni, és azt az Önkormányzat honlapján a Képviselő-testület
üléséről készített jeglzőkönyv nyilvánosságra hozatalával eglütt vógatlan formában kr)zzé kell
tenni. A kazzététel költségeit a Polgórmesteri Hivatal kÓltségvetése fedezi. " A javaslatot
annyival egészítené még ki, hogy nemcsak a képviselő-testületi ülésekről, hanem abizottságs
ülésekről is vágatlan formában felkerülnének a honlapra a felvételek.
Kérdése Budai Sándor Viktor képviselő trhoz, befogadja-e az ismertetett módosító javaslatot?

Budai Sándor Viktor képviselő: az e|ején egy kicsit elbizonytalanodott, hogy mi lesz a vége.
Köszönettel befogadja az ismertetett módosító javaslatot. Kéri a javaslat tátmogatását.

Béres András alpolgármester: örül annak, hogy egy konszenzus irányába sikerült elmozdulni
és, hogy a bizottsági ülésekről is készül hangfelvétel.
KozmaJános képviselő úr beszólását nem teljesen értette. Azt gondolj aKozmaJános képviselő
úr úgy fogják a felvételt készíteni, hogy nem amit mond, hanem mást fognak a ,,szájába adni''?
Lesz egy felvétel, amit egy az egyben brírki visszahallgathat. Hogyan lehet ezzel bárhogy is
visszaélni? Átiriau a szovegét és azt fogiák mondani, hogy teljesen mást mondott áz Ő
hangjával és mindezt a mesterséges intelligencia segítségével? Vagy mire gondol Kozma János
képviselő úr?

Puskás Péter képviselő: a nyilvánosság biztosítása kapcsrán a FIDESZ frakció tátmogatja a
konszenzusos előterj esztést.
Arra viszont felhívja a figyelmet, hogy a sajtó jelenlévő munkatrírsait beszorítottak egy sarokba.
Hogy, hogy nem abba a sarokba, ahonnan az Ó oldalukat nem lehet felvenni, ahol nem a
többséghez tartoző képviselők ülnek. Folyamatosan csak a fejeteteje látszik, mert magas, de a
többieknek nagyjából a tarkója látszlk a felvételeken. Nyilván ezvalami szörnyű véletlen.
Szeretné azt is kezdernényezni, hogy senkinek semmivel nem lenne problémája , ha ezt a teret
megnyitnák a másik ablakig, és akkor a sajtó kollegáinak bármely oldalról lenne lehetőségük
felvételt készíteni, hogy aki esetleg hozzászől, azléisződjon a felvételen.
Hamár nyitnak ebbe azirányba, ami örvendetes, ezt is szeretné felvetni, mert él a gyanúperrel,
hogy ez nem véletlenül lett így kitalálva.

Burján Ferenc alpolgármester: a terem adottságai ezt adják. Az ismertetett módosító
indítvrány igazáből ezt kiktiszöböli, mivel a FIDESZ képviselő, minden képviselő fog látszani
a felvételeken. Valószínűleg a FIDESZ képviselői is meg lesznek elégedve.

Kozma János képviselő: a napirendi pont előtt szeretett volna hozzászőlnl
A bizalmatlanságnak az az aprópólya, hogyha veszi a bátorságot a polgármester_helyettes,
illetve annak Kabinetje, hogy egy képviselőt minősít és ezt ugyanerre a honlapra, ahová a
közvetítést szeretnék felrakni, felteszi lejríratás vagy egyéb szándékból, sajnos nincs meg az a
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bizalom onök felé, hogy ezek az elkészült anyagok úgy - ahogy előtte Puskás Péter
frakcióvezetője is elmondta -, olyan mértékben fognak elkészülni, hogy az objektíven nekik, a
FIDESZ-nek is megfelel.
Körülbelül a Képviselő-testület megalakulása óta bohóckodnak azzal, hogy kollégájuk
egyszenien nem tudja tolmácsolni aválasztők felé tisztességesen azokat a felvételeket, azokat
a megszólalásokat, amiket a FIDESZ kezdeményez.
Sajnálja, hogy az eredeti előterjesztést egyébként nagyon ügyesen lopakodva _ amit már jó
ideje figyel Burján Ferenc polgármester-helyettes úrtól más ügyben is - ,,lepuhítja'', és
mindenfele indokot talál ana, hogy ne menjen átitgy, ahogy kell'
Ma már a technikai feltétele megvan annak, hogy az üléseket élőben lehessen közvetíteni.
Semmi ördöngösség nincs ebben. Véleménye szerint egy ekkora Önkormányzatnak az élő
közvetítés.költségeit el kell bírnia. Van olyan képviselő, akinek megvan az akvalitása, hogy
segítene onnek, ha on még nem tudja, hogy rögtön hogy lehet bevonni a lakosságot és a
lakosság hogyan tudna rögtön észrevételt tenni. Ha van szríndék, akkor lehet élő közvetítés is.

Tugy Richárd György képviselő: tátrrtogatja a kezdeményezést.
Ugy tudja, általábanvágott anyagot csak a FIDESZ oldaláról szoktak kapni, ahol minden olyan
részt kivágnak, ami a valőság, és csak azokat a részeket, tájékoztatást hagyják meg, amiket a
FIDESZ-esek szeretnének.
Szátmára az nem derül ki az előterjesztésből, hogy mennyi időn belül kerülnek a honlapra a
felvételek?

Bu rj án Ferenc alpolgárm ester: a jegyzőkönywel egyidejűleg.

Puskás Péter képviselő: Burján Ferenc alpolgármester úr azon megjegyzéséte reagálna, hogy
majd meg lesznek elégedve. Nem neki kell megelégedve lennie, hanem a lakosságnak, hogy
kap egy tájékoztatást arról, hogy mi történik.
Most a jelenlévő média a FIDESZ-nek csak a tarkőját tudja felvenni, nyilván szándékosan,
semmilyen olyan adottsága nincs a teremnek, ami nem tenné lehetővé a közvetitést. Volt is
ilyen egy időben, például amikor nagyon sokan voltak'
Amikor ezt e|kezdték, még az előző ciklusban, amikor nem engedték, hogy a sajtó emberei
szabadon mászkálhassanak a teremben' Van ennek létjogosultsága. Nem tagadja, kérték Dr'
Kiss László polgármester úrtól - mert arról volt szó' hogy csak az Önkormányzat fotósa az, aki
a teremben körbe járhat -, ekkor Polgármester tlr azt igérte, hogy természetesen az elkészült
fotók, minden képviselő szánnárahozzáférhetők lesznek. Ezhőnapokig nem történt meg, amit
jelzett Polgrírmester úr felé és ismét személyesen kérte, majd a kedves fotós úr átktildött részére
olyan fotókat, amiken csak és kizáró|ag csukott szemmel, pislogás közben látszanak, és
keresztbe a fotókra rá volt iwavízjel\el, hogy Óbuda. hu.
Ennyit arról, hogy számukra mennyire hozzáférhető a nyilvánosság és hogy mennyire
szándékos volt az, hogy a sajtót berekesztették oda a sarokba.

Burján Ferenc alpolgármester: ez most is így van. Ha kérik, a képeket a Sajtóosztály el fogja
juttatni onöknek.
A másik kérdésre válaszo|vaelmondja, hogy azÖnkormányzatvezetése is arra törekszik, hogy
Óbuda lakosságának megfeleljenek, és objektív tájékoztatást adjanak, ezért is került a
módosított előterjesztés benffi tásra.

Budai Sándor Viktor képviselő: felmerült, hogy mennyibe kerülhet majd mindez az
Önkormrányzat számára. Megkérdezett egy céget. A közvetítés havi 400.000._Ft költséggel
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december 23-án megemelték a képviselői fizetéseket. Nem gondolja, hogy erre
az onkormányzatnem tudna keretet fordítani.

Turgonyi Dániel Absolon képviselő: az |ewrc a kérdése a FIDESZ frakciőhoz, hogyha egy
vágatlan felvétel, ami teljes terjedelmében publikálásra kenil és lejrárató lenne, u, ihaiaaÁ
nem az adott képviselő magatartásáről vesz tudomást?

Hideg István képviselő: már azt feltételezik róluk, hogy vágott felvételekkel fognak előjönni
az obuda.hu oldalon. Nyilvánvalóan van kontrollja ennek, hiszen a hang és képanyag egyszeffe
fog felkerülni, amitbrírki megtekinthet. Arrakérmindenkit, hogylegalíbb az ólso biia|Áatadja
meg' a benyujtott napirendi pont természetesen támogatható. Tisztességesen fogiák csinálni,
tisztességes kép és hanganyag fog készülni, amit mindenki megtekinthét, és ezek után lehet
véleményt nyilviánítani erről az egész rendszerről.

Budai Sándor Viktor képviselő: kéi', egyezzenek ki egy döntetlenben.

Burján Ferenc alpolgármester: további kérdés, észrevétel hiányában kéri a képviselőket,
hogy szavazzanak az általa ismertetett módosított javaslatról, amelyet az előterjesztó
befogadott.
Megállapítj a, ho gy azt a Képvi selő -testület el fo gadta.

Budapest Főváros III. Kerület, Óbuda_Békásmegyer Önkormányzat Képviselő-
testüIetének

63 12025. (II. 27 .) Határ ozata

A Képviselő_testület

úgy dönt, hogy a l-(épviselő-testület és a bizottsági ülésekről videofelvételt kell készíteni,
amelyeket az Önkormányzat honlapján a Képviselő{esttilet üléséről készített
j egyzőkönyv nyilvano s s ágra ho zataláv al e gytitt v ágatlan form áb an kö zzé kel l tenni.
A közzététel költségeit a P olgármesteri Hivatal költségvetés e fedezi.Felelős: Polgármester
Határid(iz 2025.június 1.
(Szavazott 22 képviselő: 22 igen, eghangu)

26. napirendÍ pont: Javaslat Óbuda-nékásmegyer lfjúsági Önkormányzat
munkáj ának támoga tására

Burján Ferenc alpolgármester: az lf1űsági Önkormanyzat munkáját az ortkormányzat
maximálisan és tradicionálisan támogatja. Nemcsak a jelenlegi Képviselő-testület, hanem az
eliíző is ugyanezt tette. Helyiséget biztosítottak, több rendezién5rt szerveztek, például
sportvetélkedőket, zenei vetélkedőket.
A módosítás ana irányulna' hogy az Óbudai Vagyonkezelő NonprofitZrt-vel (a továbbiakban:
Vagyonkezelő) közösen megkeress ék azt a lehetőséget, hogy helyet találjanak ennek a helynek.

BudaÍ Sándor Viktor képviselő: az előterjesztést két bizottság is tárgyalta' Csodálkozott, és
azt gondolta, hogy majd akadályokba fog ütközni az anyag. A kollegráknak jelezte, hogy
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javaslatában egy elvi döntés megltozata|át kezdeményezte. Kéri a Képviselő-tesftilet
támogatását.

őriLászlő alpolgármester: maximálisan trámogatja az ifittság számárabármilyen közösségi
tér kiépítését, és egyetért a kezdeményezéssel.
Azt azonban szeretné elmondani, hogy Budai Sándor Viktor képviselő úrnak többször jelezte,
menjenek fel és egyeztessenek azokról a dolgokról, amiket szeretnének megvalósítani, de
visszajelzés mind a mai napig nem érkezett. Amikor az előterjesztéseket látja és olvassa, az jut
eszébe, amely szerint lehet, hogy a Facebook számárakésztiltek. Remélhetőleg nem így van.
Az elmúlt képviselő-testtileti ülést követően beszélt Budai Srándor Viktor képviselővel, ahol
több mindent elmondott, ami az Önkormányzatotérinti' Említette például a Rozgonyi Piroska
utcai vendégltázat,nézzékmeg, mi az, amítközösen ki tudnak alakítani. Valamilyen gondolatot
alakítsanak ki, hogy milyen irányba menjen a fejlesztés. Felajánlotta aztis, hogy személyesen
nézzék meg a szóban forgó ingatlant, de nem jött visszajelzés. Szeretné, hogyha ezekkel a
lehetősógekkel élnének. Most is arról biztosítja az Magyar Kétfarkú Kutya Párt (a
továbbiakban: MKKP) képviselőit, hogy segít minden elképzelés megvalósításában, ami az
Önkormányzat,Llletvea lakosság érdekeit szolgálja.A Vagyonkezelőnek volt egy előterjesztés-
tervezete, amit az MKKP arra hivatkozva,hogy nem volt kellőképpen kidolgozva' nem fogadott
el, mondván ez alapjánnem lehet döntést hozni. Úgy gondolja, hogy ebben igazukis lehetett.
Ezek után az előterjesztés átdolgozásra került, napokon kereszttil dolgoztak a kollégák, hogy
az előterjesztés olyanlegyen, ami megfelel a döntéshozőkszétmára. Aztszeretné kérni a MKKP
képviselőktől, hogy ugyanilyen alaposságga| dolgozzák ki saját előterjesztéseiket és akkor
támogatja azokat.

Záhő Attila alpolgármester: akkor egy olyan módosító javaslat lenne, ha jól értette, hogy a
Vagyonkezelő bevonásával vizsgáijákmeg ezt, és hogyha ez igy vart, azt be tudja-e fogadni
Budai Sándor Viktor képviselő úr'

Burján Ferenc alpolgármester: amennyiben Budai Sándor Viktor képviselő a módosító
javaslatot befogadja, akkor ennek megfelelően teszi fel majd szavazásraa javaslatot.

Budai Sándor Viktor képviselő: befogadja a javaslatot.
Alapvetően az is szerepel a javaslatában, hogy felkéri a Polgármestert, hogy vizsgéija meg és
ez alapján szülessen meg az a döntés. Miután ez átmentvolna, avizsgálatmegállapította volna,
hogy a Vagyonkezelőnek kell ezt intézni. Hogyha csak ezen múlik a dolog, akkor nagyon
szívesen.

Burján Ferenc alpolgármester: kéri a Képviselő-testiiletet, hogy a módosító javaslatra
figyelemmel _ polgármester helyett az Óbudai Vagyonkezelő Nonprofit Zrt-t kérjék fel -
szavazzonazelőterjesztéshatározatí javaslatátrol.
Megállapítj a, ho gy azt a Kepvi selő_testiilet el fo gadta.

Budapest Főváros III. Kerület, Óbuda_Békásmegyer Önkormányzat Képviselő_
testületének

6 4 l 2025. (II. 27 .) Határ ozata

A Képviselő-testület

űgy határoz, I'rcgy felkéri az Óbud,ai Vagyonkezelő Nonproflt Zrt-t vizsgáIja meg,
Budapest Főváros III. Kerület, Óbuda-Békásmegyer Önkormányzata tulajdonában álló
ingatlanok közül melyik volna felajánlható ingyenes, szívességi használat keretében
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ob.,aa-nekásmegyer Ifiúsági Önkormányzat (a továbbiakban: Ifiúsági onkormányzat)
részére, hogy az Ifiúsági Önkormányzat muködéséhez (p1. találkozók, programok
szervezése stb.) szükséges helyiség biztosított legyen.
Felelős: Óbudai Vagyonkezelő NonprofitZrt. úgyvezető igazgatőja
Határidő: 2025. május 1.

(Szavazott 22 képviselő: 22 igen, eg,,hangú)

27. napirendi nont: Javaslat ,rsmack_leves'' osztására

Burján Ferenc alpolgármester: van-e kérdés, észrevétel az előterjesztésselkapcsolatosan?

Derda Áaem képviselő: konstruktív módosító javaslata lenne, azt szeretné, ha az eredeti
határozati javaslatot lecserélnék. Ismerteti módosító javaslatát: ,,A Képviselő-testület úgl
határoz, hog,, felkéri a Polgármestert, hogl vizsgálja felül a jelenleg m{iködő kedvezményes
vásárok rendszerét, és a felulvizsgálat eredményét tárja a Képviselő-testület elé annak
érdelalben, hogl a jövőben a III. kerületi rászorulók minél szélesebb köreit érinthesse a
kedvezményes vásárokrendszere' Felelős: Polgórmester, Határidő: 2025. augusztus 3l'''
Kéri, Budai Sándor Viktor képviselő fogadja be az álta|a ismertetett módosító javaslatot.

Budai Sándor Viktor képviselő: alapvetően rendszeresen felig vicces félig komoly dolgokkal
szeretné megteremteni valaminek a fontosságát. Nagyon örül, hogy értette Derda Áaam
képviselő úr a mögöttes tartalmat az előterjesztésében. Befogadja a módosító javaslatot'

Béres András alpolgármester: ahogy ori Lászlő alpolgrírmester is jelezte az elilzí|
napirendnél, egy jobban kidolgozott előterjesztést könnyebben tudnának me1szavazni. A
,,smack-levest'' értik, csak hogy mégis milyen,,smack-levesben'' gondolkodjanak? Almaleves,
smack-burgonya leveles, vagy milyen? Tisztázni kellene, mert ha felmerül, hogy a Donald
kacsa által forgalmazott McDonald's leves lesz, akkor figyelembe véve a vilápolitikai
fejleményeket és szuverenitásukat, már nem fogja tudni támogatni.
A javaslatot Derda Áaam képviselő úr módosító javaslatára figyelemmel támogatni fogja.

Balogné Marosvölgyi Anna képviselő: az öt\et jó, hogy a fiatalokat támogassuk, de
megegyzi, hogy a smack-leves az egyik legegészségtelenebb étel, más egyéb javaslatot viszont
támogatna.

Nagy Richárd György képviselő: csatlakozik Derda Áaam képviselő űr általelmondottakhoz.
Hogyha esetleg vállalnáaz MKKP, hogy saját fonásbólbiztosítja a,,smack-levesek'' mellé még
az evőpálcikát és az instant-bölcsességet, akkor a Képviselőtestület tagjaitól mindenképpen
jáma|egalább egy baráti mosoly.

Budai Sándor Viktor képviselő: Nagy Richárd György képviselő úrral a Szociális,
Egészségügyi és Lakásügyi Bizottság (a továbbiakban SZELB) ülésén már tárgyalták,hogy az
MKKP ezt szívesen megtenné.
Balogné Marosvölgyi Anna képviselő asszonynak válaszolva elmondja, hogy alapvetően lehet
még egészségesen étkezni. Ez a genetáciő, ezt a levest szereti enni és eszi. Nem ők fogják
eldönteni, hogy ettől fiiggetlenül egészségesen élnek vagy sem.

Turgonyi Dániel Absolon képviselő: a SZELB ülésén némileg viccesebb hangnemben
nffitotta be módosító javaslatát.
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Nagyon örülne annak, ha Kozma János képviselő tr a beszélgetésével nem zavamá a
hozzászőlásokat.
Nagyon fontos az, arit Derda Áaam képviselő úr elmondott, hogy át kell tekinteni a
kedvezményes osztások rendszerét, és amikor megtörténik - nem módosító javaslatként, hanem
kérésként mondja - az áttekintés, és esetlegesen nem gyorsan romlandó, tehát tartós
élelmiszereket venne az Önkormányzat vezetése figyelembe, hogy kedvezményes vásárokon
osztásra kerüljenek, azt is vegye figyelembe, hogy egészen sokan élnek étel-intoleranciákkal és
ezen óbudai polgárokra is legyenek figyelemmel.

Burján Ferenc alpolgármester: további kérdés, észrevétel hiányában felteszi szavazásra
Derda Ádam képviselő tr általismertetett módosított javaslatot, amit azelőterjesztő befogadott.
Megállapítj a, ho gy azt a Képvi selő -testület elfo gadta.

Budapest Főváros III. Kerületo Óbuda-Békásmegyer Önkormányzat Képviselő_
testületének

65 12025. (II. 27 .) Határozata

A Képviselő_testület

úgy határoz, hogy felkéri a Polgármestert, vizsgá|ja felül a jelenleg működő
kedvezményes vásárok rendszerét, és a felülvizsgálat eredményét tárja a Képviselő-
testület elé annak érdekében, hogy a jövőben a III. kerületi rászorulók minél szélesebb
köreit érinthesse a kedvezményes vásárok rendszere.
Felelős: Polgármester
Határidő: 2025. augusztus 31.
(Szavazott 22 képviselő: 20 igen, 2 tartózkodás)

28. napirendi pont: Döntés a Gázgyár területének kármentesítéséről
rehabilitációj ának felszólításárao

es

Burján Ferenc alpolgármester: van_e kérdés, észrevétel az előterjesztéssel kapcsolatosan?

Nagy Richárd György képviselő/városfejlesztési és energetikai tanácsnok: aktuális
tájékoztatást ad a témához és az elmúlt napok eseményeiről.
Ha Hollywoodban lennének, ta|énmár egy Erin Brockovich nevii anya is feltűnt volna aszinen,
még ha nem is Julia Roberts alakította volna' De ez nem Hollywood, hanem Budapest és az
egyik legsúlyosabb környezeti katasztrófa, amely évtizedek őta pusztít, és amel5mek
elhallgatása az ttt élők egészségét veszéIyezteti. A helyzet egyszerű, a kérdés egyértelmű, a
felelősség tiszta. Mégis a kormányzati kifogásgyár folyamatosan újabb és újabb
magyarénatokat termel.
Az MVM Next Zrt. (a továbbiakban: MVM) a felelős, és felelősök azok is, akik lehetővé tették,
hogy a cég halogassa a cselekvést ktilönböző indokokkal, évről évre, újra és újra.
A Fidesz-kormány alatt kevés dolog működik zökkenőmentesen, de a felelősség áthélrttásában
verhetetlenek. Egy újabb hatástanulmány, egy frissen felfedezett logisztikai nehézség, egy
újabb két éwel kitolt hatáidő, minden csak időhúzás. De ne hagyjrík, hogy eltereljék a
figyelmet!
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A tények makacs dolgok. Mit tudnak biztosan?
_ A Géngyár területe az ország egyik legsúlyosabb ipari szer'tyezett területe.

200 000 tonna mérgezo anyag van a talajban: arzén, benzol, rríkkeltő szénhidrogének,
idegmérgek. A Duna folyamatosan szeÍrnyeződik atalajvíz révén. Egyes mérgezó anyagok
ahatárérték több mint 8000 szeres mennyiségben vannak jelen! Az MVM nyeresége 2024-
ben220 milliárd forint volt, miközben a kármentesítésre szükséges 30 milliárd forint ennek
az összegnek a töredéke.

Mit nem tett meg eddig az Altarn ezzelkapcsolatosan?
|994: A környezetvédelmi hatóság kötelezte aGánmúveket a terület megtisztítására' Az
MVM 2014 őta a jogutód.
20t8: A mérések bizonfitották, hogy aszennyezés továbbra is fennáll.
2023: Úiatu monitoring kutakat helyeztek ki - de minden csak időhúzás, továbbra sincs
megoldás.

Mit ismert el a Kormány?
2024-ben Gulyás Gergely miniszter úr végre elismerte, hogy nem a Kormiíny okozta a
problémát, de meg kell oldania. De miért csak most? Mi történt az e|műlt 11 évben?
A Fővárosi Közgyrílés tegnap márhatározatothozott a kérdésben:

- Halaszthatatlannak nyilvanította a Gázgyár kármentesítését.
- Felszólította az MVM-et a haladéktalan beavatkozásra, a Kormányt a szükséges

tul aj dono si intézkedé s ek me ghozatalár a.
- A Közgyilés felkérte Karácsony Gergely fopolgármester urat, hogy tájékoztassa a

Kormányt és az MVM-et, és tárgyaljon velük a mielőbbi kiírmentesítés ügyében, majd
számoljon be az elért eredményekről.

Ez egyértelmű üzenet, Budapest nem túri tovább a halogatást! Sajnos nem volt egyhangú a
szavazás, hiszen a Fidesz képviselők nemmel szavaztak az előterjesztésre.
Tudják milyen előterjesztéssel állt elő a Fidesz aFővárosi Közgyrilésen? Hát azzal, hogy a
Gázgyár területe legyen P+R terület és akkor ezze| el van intézve a gond. Szerencsóre ezt
elutasítottiík.
A III. kerület mindig is elkötelezett volt a Gázgyér területének megfisztítása mellett. Ez nem
egy új keletű politikai kérdés, hanem egy három évtizedehűződő környezeti katasztrőfa, amely
sürgős intézkedést kívrín.
Ezértmegkérem a Képviselő-testÍiletet, hogy támogassa a kezdeményezést, amely:

- Nyilvánítsa ki, hogy a Gázgyár kármentesítése nem tűr halasztást.
- Támogassa, hogy Fővárosi Önkormányzat minden jogi és politikai eszközt bevetve

kényszerítse ki a felelősök intézkedését.
- Ez nem pártpolitikai ijgy' ez a budapestiek, az óbudaiak' a következő generációk

jövőjéről szól.
- A Gázgyár területének meglisztitása nem lehet többé ,,majd egyszer" megoldandó

feladat.
- A szenrtyezett talajt el kell távolítani, a területet rehabilitálni kell, és ezt most kell

kezdeni.
- Ne hagyják, hogy a,,kifogásgyár" tovább pörögjön, miközben a Duna és a környezetük

szennyezése folytatódik.
Köszöni, hogy meghallgattákt' Kéri, hogy a Képviselő-testület határozottan álljon ki az ügy
mellett, és támogassa az elengedhetetlen kezdemény ezést.

Puskás Péter képviselő: a vitát mát számialan alkalommal lefolytatták a Képviselő-testíilet
ülésén. Aki régebb óta képviselő, az jól tudja, hogy választási kampanyok kezdetével ezek
mindig fellángolnak.
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A maga részérőlazt képviseli, és Bús Balázs úr polgármestersége alatt is azt képviselték, hogy
a III. kerületi Önkormányzatnak és az itt élőknek kiemelten fontos, ho[y ez a dológ
megvalósuljon.
Azért azt jelezné, hogy Nagy Richárd György képviselő ir által felvázo|tidőrendiségi vonalban
van egy 20 éves kihagyás, ami a Demszky-érában volt, és jelezné, hogy akkor sem történt
semmi.
A jelenlegi probléma' ha kicsit visszamennek abba az időbe, amikor még a gyár működött, nem
számított veszélyes hulladéknak és ott helyben elásták, mert az volt a legjobb megoldás. A
rendszerváltás után kiderült, hogy bizony nagyon veszélyes hulladék. Ez a tologatás még a
rocnz idején kezdődött, ami ákkor még resiben vagy egészben fovárosi tulajdonbu.' uólt.
Senki sem vitatja, hogy ki ennek a kármentesítésnek a kötelezettje. Ugyanakkor aztjavasolja
mindenkinek, azon túl, hogy üssék, ahogy tudjuk, bogy ez megvalósuljon, hogy mélyedjen el
jobban. Számtalan egyeztetést hívtak életre 2006-2019 között a pőGlz, illetve az MVM
illetékeseivel, Íigyelemmel kísérték az előkészítő munkát, illetve a közbeszerzési kiírásokat,
amelyek a megvalós ításra vonatkoztak, illetve annak sikertelenségeit.
Alapvető kérdés, hogy milyen technológiával fog megvalósulni, és egyáltalátnem másodlagos
a III. kerületben lakók számáta, hogy végül is melyik lesz a végső technológia. Felmerült az,
és talán még most is az lenne az irány, hogy kazettás rendszerben kerülne a ftild kitermelésre'
és szállítanák el a helyszínről. Aki foglalkozott ezzel, az tudja, hogy ennek iszonyatos erős
szagltatásavan' nagyon erős Vegyszerszagerződik,amikor a ftjldet megbolygatják. Mind a ftild
kitermelésénél helyben, mind pedig annak elszállításáná| eZ a szaghatás jelentkezik,
jelentkezhet, amit meg kell oldani, hogy ne jelentkezzen. Azt gondolja, azontul, hogy sürgeti,
a megvalósítást, mint III. kerületi ÖnkormánYzat _ mivel, nem szereplői ennek az ügynek
jogilag _, de ezért az a feladat, hogy a környező lakosságot illetően a lehető legkisebb
problémával menjen végig az egész kármentesítés. Fölmenilt, hogy telepítsenek ipari
komplexumot talajmosással, amely szintén egy vaiáció lehet.
Mindenki látta az előkészítés során, aki részt vett benne, hogy igazából nincsenek 100, de még
90 %-os megoldások sem. Senki nem tudja azt kijelenteni, hogyha ezt atecl'nológiát választja
az MVM, akkor itt nem lesz semmi gond, mindenféle szagfiatás,probléma nélktil vagy helyben
megtisztul vagy elszállítják egy megfelelő lerakóba.
Javasolja, azonttú, hogy hajtják az egész ügyet, errehe|yezzék a fokuszt, ismerjék meg, hogy
milyen technológiával szeretnék és mi a garancia arra, hogy nem fog ellehetetlenedni a Pók
utcai lakótelep, vagy akár a Kaszásdűlői lakótelep aborzalmas kiáramló szag miatt, ami nem
mérgező, csak egyszerűen nem lehet elviselni.
Az is beszédes, hogy Önök az összes hozzáférhető jegyzőkönyvet, levelezést, ami 2Ot9 előtt
történt az obuda.hu oldalról levették, és az is beszédes, hogy az önkormányzati választási
kampányban is felmenilt a Gángyár kármentesítése. Évek teltek el anélkül, Itogy az
Önkormrányzatvezetése formálisan leült volna egyeztetni az MVM vezetőivel. Nae$robálták
valahogy elkenni. Gyakorlatilag ezt történt.
Javasolja, legyen egy folyamatos párbeszéd, kövessék a fejleményeket és presszionálják az
MVM-et. Még egyszer felhívja arra a figyelmet, hogy milyen fajta technológiával fog majd a
Gázgyár területének kármentesítése lezajlani.

Burján Ferenc alpolgármester: a kármentesítéssel 10-15 éve bajlódnak. Mindenki azt
szeretné, ha minél hamarabb megoldódna. Sajnos a Kormány állandóan tologatja a
megvalósítást, halogatja a pérwbe|ihozzájárulást, ami igen nagy probléma, mert nem tudnak
egyről a kettőre jutni. Az óbudai lakosok pedig nagyon régota szeretnék, hogy ez a több éve
fennálló probléma megoldódjon.
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Béres András alpolgármester: Nagy Richárd György városfejlesztési és energetikai
tanácsnok úrnak köszöni, hogy felvetette ismét a Gázgyár kártalanításának kérdését. Puskás
Péter képviselő úrral is csak minimálisan tud csak vitatkozni. Sajnos be kell látní, hogy az
MVM kötelessége ennek a problémának a megoldása és az,hogy ezt nem tették meg eddig, az
nem a kerületi Önkormányzatnaka bűne.
Hiírom évtizede tologatott problémáról beszélnek.2010 óta képviselő, és már akkor is az volt,
amikor Bús Balázs úr a kampányábankiállt és aztmondta, szörnyű egészségkárosító hatása van
ezeknek a mérgeknek és azonnal kéri majd az illetékeseket, hogy intézkedjenek, és azonnal
tűntessék ezt e|. Azőta eltelt 15 év, és 15 évig különböző szinten, a FIDESZ alá rendelt
szervezeteknek lett volna ez a feladata, akkor Tarlós István frpolgármester úr által vezetett
Főváros tulajdonában lévő FŐGlz-nak volt a kötelezettsége, később 100 Yr-osan állami
tulajdon lett, majd átkerült az MVM-hez. Űgy gondolja, az A||am dolga lenne, de az Állam
nem csinál semmit. A kötelezettségeket illik teljesíteni.
Hogyha egy átlagos polgár nem fizeti be a parkolási pótdíját, akkor felszólítgatj ék, rá raknak
egy csomó egyéb költségeit, hogy így, miután több száaezer forintot akarnak rajta végrehajtani,
elárverezik a lakását. Ebhez képest a Magyar Állam nem tesz ebben az úgyben semmit.
Gyakorlatilag nem tudna olyan mérget felsorolni, ami nincs, illetve nem találhatő meg a
Gázgyár területén.
Van olyan is, amely az egészsé,gugyi értéldlatár 1000 szerese. Azt lehet mondani, hogy
Budapestnekez a legkomolyabb környezetszennyezése, leginkább terhelt területe. Az,hogy itt
30 éve nem történik semmi, elfogadhatatlan.
Öril annak, hogy Karácsony Gergely fopolgármester úr saját hatáskörben csatlakozot t apethez,
örül annak' hogy a Fővarosi Közgytilés ismét napirendjéretuzte a problémát. Jó irány az,hogy
a kerületi Önkormanyzat sürgeti.
Csatlakozik Puskás Péter frakciővezető űr által elmondottakhoz. Igen, a kerületnek nagyobb
beleszólása kell, hogy legyen a kármentesítésbe, és az a dolguk, hogy ebben igenis állást
foglaljanak és képviseljék a kerületiek véleményét.
A Gázgyát területén középen van a géLzgyán torony, amelyet a Fővárosi Önkormányzat több
minttíz éve felújított. A terület szögesdróttalkörbe van kerítve, a lakosok nem tudjrák használni.
Folyamatosan azon küzdenek, hogy milyen zöldterületeket semmisítsenek meg azért, hogy
beépítsék' Itt van egy nagyon jó fekvésű Duna-parti telek, ami például az Óbudai Egyetem
kampuszának sokkaljobb lenne, mint az obudai Kemping' ahol el kellene pusztinai a fákat és
avizbázist Lehetőség lenne ennek a területnek a hasznosítására, amennyiben a kármentesítést
elvégezzék Fontos kérdés, hogy azbizony kellemetlenségekkel jár,ha ezt elvégz1k. Ana kell
törekedniük, ós meg kell tenni mindent annak érdekében, hogy Óbuda lakossága minimális
kellemetlenség, minimális egészségkrárosodás árán éIje eztmeg. Nem vegyi szakértő,nem tudja
hogyan, miként lehetne a területet jól megtisztítani.
Két ijesztő tendencia van. Az MVM és jogelődei mindig azonkizdöttek, hogy lehet olcsóbban
kivitelezni. Az olcsóbb azt jelenti, hogy rosszabb minőségben és a lakosságnak kellemetlenebb
módon, mert nekik az volÍ a fontos, hogy hány forintot költenek erre. olyan technológiát kell
talá|ni, ami lehet, hogy egy kicsit drágább, de Óbuda lakosságának jobb. Felmerül a kérdés,
mert nem jő az elszállítás sem, mert komoly logisztikai terhelést jelentene Óbuda tft1aira,
infrastrukttrájára. Nem biztos, hogy a mosási technológia jó lenne, és nem tudják, ki tudná
megfelelően elvégezni. Talán van egy közeli cég, aki rendelkezik ezzel a képességgel, de
felmerül a kérdés, hogy milyen minőségben fudják elvégeznl Esetleg a drágább, sátoros
technológiát akafiák majd használni, vagy elkezdik nllt színen kitermelni, aminek mind az
elszállításnál, mind az átmosásnál a vis-hatása fennáll? Az elszállításnál felmerülhet a kérdés,
hogy viszik el? Meg kellene vizsgálni az elszáIlítás lehetőségét, hogy a szennyezett ftildet ne
Óbuda útjain szállítsák el. Nagyon sok nyitott kérdés van.
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Mindenképpen mindent meg kell tenni annak érdekében, hogy úgy valósuljon meg ez a projekt,
hogy obuda lakosságának minél kevesebb kellemetlenséggel jrárjon és a terület jól legyen
hasznosítva. A területen a kerületi lakosok érdekében történjenek beruházások, és közfunkciók
legyenek. Törekedni kellene arra, hogy Óbuda ,,szavát" minél jobban hallassák ebben az
ügyben.

Burján Ferenc alpolgármester: két'', szavazzon aKépviselő-testül et az előterjesztői módosító
javaslatról.
Megállapítj a, ho gy azt a Képv iselő -testül et el fo gadta.

Budapest Főváros III. Kerület, Óbuda_Békásmegyer Önkormányzat Képviselő-
testületének

6612025. (II. 27 .) Határozata

A Képviselő-testtilet

tryy határoz,hogy a III. kerületi onkormányzat kinyilvánítja, amely szerint a Gázgyár
területének kármentesítése és rehabilitáciojahalaszthatatlan, és felszólída a Kormányt'
valamint aZ érintett állami szerveket (kÍilönösen aZ MVM Next Zrt-t), hogy
haladéktalanul kezdjék meg a szükséges környezeti helyreállítást, illetve a III. kerületi
Önkormán yzat kezieményőzzen 

"gy"it.té.t 
a Fővárosi ö*ormrln yzatta| és az illetékes

állami hatóságokkal'
Felelős: Polgármester
Határidő: 2025.06.30.
(Szavazott 22 képviselő: 22 igen, eg,,hangú)

29. napirendi pont: Fényforrás telepítése a Kanóc utcai játszótéren

Burján Ferenc alpolgármester: van-e kérdés, észrevétel az előterjesztéssel kapcsolatosan?

Kovács Gerzson képviselő: az előterjesztéstkétbizottság is trírgyalta, fontosnak tar1a.
Ismerteti módosító javaslatát. A tegnapi bizottsági ülésen módosított hatérozati javaslat helyben
kiosztásra került. Javasolja, hogy ne a, obuda-Békásmegyer Városfejlesztő Nonprofit Kft. (a
továbbiakban: Városfejlesztő) legyen felhíwa a vizsgáiat lefolytatásiára, hanem az
Önkormányzat. AVárosfejlesztő csaktelepítse a fényforrást a Kanóc utcába, az Önkorm ányzat
pedig végezze el a játszőterek világítással való ellátottságának a felmérését.

Dr. Bots Dénes jegyzőz az előterjesztéstaPénzigyt,Tulajdonosi és Vagyonnyilatkozat-kezelő
Bizottság, valamint a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság is tárgyalta. Jelzi, hogy a
két Bizottság nem ugyanazt ahatérozatot fogadta el.
Melyik az ahatátozatl, javaslat, amit Kovács Gerzson képviselő ir támogat?

Kovács Gerzson képviselő: aPénzigyi, Tulajdonosi és Vagyonnyilatkozat-kezelő Bizottság
ülésén elfogadott határozatijavaslatot kéri, hogy támogassa a Képviselő-testtilet.
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Burján Ferenc alpolgármester: szavazásra teszi fel a helyben kiosztásra került Pénzügyi,
Tulajdonosi és Vagyor'trryilatkozat-kezelő Bizottság ülésén elfogadott módosított határozati
javaslatot.
Megáll apítj a, ho gy azt a Képvi selő-testtilet el fo gadta.

Budapest Főváros III. Kerütet, Óbuda_Békásmegyer Önkormányzat Képviselő_
testületének

67 12025. (II. 27 .) Határozata

A Képviselő-testület

ugyhatároz, hogy
1. felkéri az Óbuda-Békásmegyer Városfejlesztő Nonprofit Kft. ügyvezető igazgatőját,

hogy intézkedjen egy időzitővel ellátott fényfonás beszeruéseről és beszereléséről.
2. Felhívja Budapest Főváros III. Kerület, Óbuda-Békásmegyer Önkormányzatát,hogy

a Keniletben találhato többi játszóteret is vizsgáljameg ilyen szempontból.
Felelős: 1. pont: Óbuda-sekásmegyer Városfejlesztő Nonprofit Kft. igyvezető

2. pont:Polgármester
Határidő: a döntést követő 60 nap
(Szavazott 22 képviselő: 22 igen, eghangu)

30. napirendi pont: Javaslat az Esernyős Óbudai Kulturális és Sport Nonprofit Kft.
ü gyvezetőj én ek j utal mazásár a

Burján Ferenc alpolgármester: van-e kérdés' észrevétel az előterjesztéssel kapcsolatosan?

Derda Áoam képviselő: technikai jellegű módosító javaslata lenne a beterjesztetthatározati
javaslathoz Jegyző úr intelmei alapján. Kéri, hogy Zábő Attilra alpolgármester úr fogadja be a
javaslatot.
A 2. sor ű'gy szől, hogy ,,felkéri a Polgármestert, hogy'' szövegrész helyébe ,,Javasolja a
Polgármestemek, hogy'' kerüljön. Úgy gondolja, hogy a javaslat a Magyarország helyi
önkormanyzatairől szőlő 2011. évi CI-xxxIX. törvénnyel sokkal inkább összhangban van,
mint az eredeti megfogalmazás.

Burján Ferenc alpolgármester: a javaslat befogadásra kenilt.
További kérdés, észrevétel hiányában szavazásrateszi fel az előterjesztéshatározatijavaslatát
figyelemmelDerda Áaam képviselő tr áItalismertetett módosításrá, amely szerint u,,f"lké.i a
Polgrírmestert, hogy'' szövegrész helyébe ,,Javasolja a Polgármesternek, hogy''keniljön.
Megáll apítj a, ho gy azt a Képviselő-testiil et el fo gadta.

Budapest Főváros III. Kerület, Óbuda_Békásmegyer onkormányzat Képviselő-
testületének

68 12025. (II. 27 .) Határ ozata

A Képviselő-testület

javasolja a Polgármesternek, hogy elismeÍve az elmúlt közel öt évben végzett kimagasló
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munkát, Halmai Róbertet, az Esernytls Óbudai Kulturális és Sport Nonprofit Korlátolt
Felelősségű Társaság igyvezetőjét 4 havi illetményének megfelelő jutalomban, azaz
bruttó 4 356 000 forint jutalomban részesítse.
Felelős: Polgármester
Határidő: azonna|
(Szavazott 20 kepviselő: 18 igen,2 tartózkodás)

Burjdn Ferenc alpolgármester és Nag Richárd Györgl képviselő
nem vett részt a szavazásban.

Burján Ferenc alpolgármester: a nllt ülés napirendjeit követően a zárt ülés napirendjeinek
tárgyalása következik. Kéri, aki nem jogosult a zárt ülésen való részvételre, hagyja el a
tanácstermet.

A zórt ülésen 69-77/2025. (II' 27.) határozat született.

Zártiléstkövetően:

Képviselői kérdések

Gyepes Áoem képviselő: az Önkormányzat működésének átláthatősága és a közpénzek
hatékony fe|használása érdekében fontos tisztázni,hogyhánytanácsadó és hány szaktanácsadó
dolgozik jelenleg az Önkormányzat, illetve annak cégeinek megbízásában. Emellett lényeges

\érdés, hogy milyen forrásból finanszírozzák a tanácsadók munkáját, valamint, hogy az
onkormányzat 2024. június 1. óta összesen mekkora összeget fizetett ki számukra'
Ezzel kapcsolatban szeretné megkérdezni a következőket;

Jelenleg hány tanácsadó és hány szaktanácsadó áll a Polgrírmesteri Hivatal, az
onkormányzat,illetvecégeinekamegbizásában?
Milyen fonásból ftnanszírozza az önkorményzat a tanácsadókat?
Az Önkormányzat 2024. június 1. óta összesen, mekkora összeget fizetett ki a
tanácsadók részére?

A III. kerületi Önkormányzatköz\ekedésmérnök szakemberek bevonásával dolgozott ki egy
koncepciót Csillaghegy forgalomcsillapítására. A terv célja az átmenő forgalom csökkentése,
és az altematív közlekedési módok előtérbe helyezése volt. Azonban a csillaghegyi lakosok
nagy többséggel elutasították ezt akoncepciót. Ezzel kapcsolatosan szeretné megkérdezni a
következőket:

A gyerekb arát for galomcsillapítási koncepció megterv ezésér e eddig összesen mennyi
pénzt költött az Önkorm ányzat?
Melyik céggel készítették el a terveket?
Milyen eljárás keretében választottákki atervező céget?
Ki volt a koncepciő tewezője?
Van-e további Íizetési kötelezettsége az Önkormányzatnak atervezőcégirányában?

Burján Ferenc alpolgármester: írásban fognak válaszolni.
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Kozma János képviselő: a III. kerület Ezüsthegynek nevezett terület az ltőbbi években
teljesen elhanyagolttávált, és mint ahogy köztudott különböző alakok, hajléktalanok költöztek
be az önkormányzati ingatlanokba. Ezek a nem kívánt tevékenységek odáig fajultak, hogy
sorozatos bűncselekmények valósulnak meg a területen és kömyékén, és mind emel|ett a
drogfogyasztás is elterjedt. Ezzel kapcsolatosan az alábbiakat szeretné megkérdezni:
- Az onkormanyzat mikor és milyen lépéseket szándékozlk tenni ennek a visszaszorttása

érdekében?
- Milyen módon szeretné visszaszerezni ezeket az önkormányzati ingatlanokat az oda

illegálisan beköltözött személyektől?
- Pontos választ szeretnének arra kapni, hogy az Önkormányzat ezzel a területtel mit szeretne

tenni? Javaslatai is lennének természetesen, mint ahogy itt szóba is jött a közvilágitás
fejlesztése. Tulajdonképpen a környéken szintén emiatt is akozbiztonság romlott, mert az
utcák sötétek, megközelíthetetlenek, és igazánmelegágyát adta az ilyen fajta bűnözésnek.

- A III. kerület évek óta komoly parkolási gondokkal kizd, amit a mai testtileti ülésen is
vitattak, többször is szóba kenilt, mint a Gyógyszergyár utcai lakótelep, illetve a mellette
lévő Krudy Gyula Általanos Iskola vonatkozásában mind pedig Békásmegyeren. Van,
amikor őrákat kell körözni, hogy rácsapjanak a helyben lakók egy-egy megiiresedett
parkolóra. Továbbá az a probléma ezzel, hogy nemcsak hogy nincsenek parkolóhelyek,
hanem ezeken a meglévő parkolóhelyeken roncsjárművek, gazdátlan jrírművek és egyéb

9.lyan gépkocsikat hagynak ott szabadon, parlagon, amivel nem foglalkozik aZ
onkormányzat erre illetékes szerye.
o Ennek érdekében mit szeretne tenni az Önkormányzat?
o Miért tétlenkedik ebben?
o Az erre hivatott szervek miért nem foglalkoznak ezze| a kellő mértékben?

További kérdése azutakállapotávalkapcsolatos. Óbudán szintén évek ótakomoly gondot jelent
az autósok szátmáta az utak rossz állapota' a burkolatok elhasználtsága, kátyÚk nehezítik a
közlekedést. Rengeteg panasz, bejelentés és krártérítési igény van ez ügyben. Hány kártérítési
igény érkezettbe a III. kerületi Önkormanyzathoz a III. kerületben található rossz útburkolatok
és a ki nem javított káb^ik miatt megsérült járművek kapcsán? Hríny forintot fizetett ki az
onkormán yzat kártérítésre ezekben az esetekben?

Burján Ferenc alpolgármester: az onkormányzatfolyamatosan dolgozik azokon az ügyeken,
amiket képviselő úr felvetett. Az, hogy parkolási gondok vannak, az kóztudott. Az utak
á||apotába, azok megjavításán folyamatosan dolgoznak. 15-20 éves elmaradott állapotokat nem
tudnak pár év alatt helyrehozni, ami hiányzik is a fejlesztések vonatkozásában De megtették,
lépnek előre. Írásban fognak KozmaJános képviselő úr kérdéseire válaszolni.

Malinás Sándor Viktor képviselő: a 6' egyéni választókerületben több lakos is jelezte, hogy
az Önkormányzathozlakossági panasszal és lakossági kérdésseltöbb ízben is fordultak .Yálaizt
egyikük sem kapott.Ezaggodalomra ad okot, hiszen az Önkormányzategyik alapvető feladata,
a lakosok megkereséseinek a kezelése, és a megfelelő tájékoztatás biztosítása a részükre.
Kiemelne egy esetet. A IYSK melletti bekötőúttal kapcsolatos lakossági panaszt említené' S.
M. helyi lakos panaszlevelet írt az Önkormányzatrészére,és több mint 180 napja vár arra,hogy
válaszoljanak neki. Jelenleg hány hasonló 30 napnál .régebbi lakossági megkeresés van az
Önkormanyzatnál, amelyre még nem adtak választ az Önkormányzatrészéról? Mikor fognak
választ adni S. M. úmak?
További kérdése szintén az utak, járdák állapotáva| kapcsolatos. A III. kerületben évek óta
elhanyagolj ák az közutak és járdák építését, valamint a felújítását is. Az Önkormányzat vagy
egyáltalán nem fordít figyelmet ezek'te a problémákravagy csak minimális forrást szántájuk,
ami nem elegendő a megfelelő állapot fenntartásához.Ezt sajnos a 6. egyéni választókerületben
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lakók folyamatosan érzik a bőrükön. Ennek következtében az utak és járdák folyamatosan
romlanak, ami nemcsak a közlekedésbiztonságot veszélyezteti, hanem a helyi lakók
mindennapjait is megrontja. Mennyipénzt fordított az Önkormányzat az elmtút 5 évben a III.
kerület kezelésében lévő közutak, járdáképítésére, illetve felújítására? Kéri továbbá,hogy a két
összeg külön-ktilön kerüljön felttintetésre. Mikor veszik fel a kapcsolatos a Fővrárossal a Bp.
III. Vörösvrári út felújításának érdekében? Itt tudni kell a kamionok és buszok okozta
nyomvályúk jelentősen rontottiák aZ út minőségét, ami természetesen megnehezíti a
közlekedést.

Burján Ferenc alpolgármester: azutak, járdákállapotánakrendbetétele folyamatos. Nagyon-
nagy erőket és pénzeket fordítanak arra, hogy az elműlt időszakban nem fejlesztett járdákat és
utakat helyrehozzták. A hideg és a teherautók súlya alatt folyamatosan romlanak a kerületi utak,
amit az onkormanyzat lehetoségeihez mérten mindenképpen javítani fognak'
Az onkormányzathoz beérkezett leveleket, megkereséseket az illetékes osztályokra,
ügyintézőknek küldik.

Puskás Péter képviselő: egy kérdésben mar elhangzott a gyerekbarát koncepció Csillaghegy,
ami úgy érzi, elvetélt ötlet. Ennek kapcsán kérdezi, mert tudomása szerint a Lakossági
Fórumon- Burján Ferenc alpolgármester úr ígéretet tett ana, hogy a Hunyadi utcavégének az
egyiranyusítását is felszámoljak. Mikor fog megtörténni? Egyáltalán ezzel az egész üggyel,
azaz Csil|aghegy forgalomcsillapításával az Önkorm ényzathogyan kíván foglalkozni? Hogyan
és miképpen szeretne foglalkozni annak erdekében, hogy az ott élő lakosság biztonságosabban
tudj on közl ekedni, val amint az átmenő forgalmat pr őb álj a korláto zni?

Burján Ferenc alpolgármester: a Gyerekbarát Csillaghegy Koncepciónak pontosan ezvolt a
lényege, hogy megpróbáljrík az átmenő forgalmat, illetve a lakosoknak nagyobb biztonságot
szolgáItatni. Ez ugye most le lett söpörve, mert a lakosok nem igényelték ennek a Koncepciónak
a továbbvite|ét. Az Önkormanyzat nem a lakosokkal szemben akar fejleszteni, amit tbbbször
kijelentettek. Most is kijelenti, hogy a lakossággal közösen szeretnék azokat a fejlesztéseket
megvalósítani, ami a lakosok érdekét szo|gálja. Ebbe a csillaghegyi övezetbe is meglróbálták
a forgalmat valamilyen szinten csillapítani , de ez most nem sikerült. Úgy gondolja, hogy ez
idővel újra elő fog jönni, mert minden évben több és több az autósforgalom. Körülbelül 10-20
éve várnak ana, hogy a 10-es, illetve a ll-es főut, az MO-ástovábbvitelével megoldaná
valamilyen szinten legalább az átmenó forgalmat, de sajnos még mindig nem készült el. Így
kénlelek ezt a dolgot is elviselni ezen a területen. Puskás Péter képviselő úrnak természetesen
írásban fognak válaszolni.

Megköszönve a munkát a Képviselő-testiilet 2025. február 27-ei ilését 11 óra 24 perckor
bezárja.

K.m.f.

Dr. Kiss Lász|ő polgármester helyett:
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